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 تلاش و همت كارگران از محدوديت ها، 
فرصت رونق توليد مي سازد 

 شروط ۱۲گانه آمريکا شرف ملت ايران 
را زير پا می گذارد

 11 انتظار محمد شریعتمداری 
از سازمان تامین اجتماعی

در نشست وزیر صنعت، معدن و تجارت بامدیرعامل فولاد مبارکه: 
 حفظ سطح تولید، تکمیل ظرفیت های

خالی و تولید محصولات جدید

باحکم سیدجواد سلیمانی؛علی شیخ زاده 
قائم مقام مدیرعامل سایپا در تولید شد

سید ابراهیم رئیسی، رئیس قوه قضاییه: 
معوقات كلان بانکی بايد سريعا وصول گردد

 انتصابات جدید در قوه قضاییه؛
 علی القاصی مهر دادستان تهران شد

رهبرمعظم  انقلاب اسلامی 
: وزرای ارشاد و صنعت 
مشکل كاغذ را حل كنند
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سلامبرامامزمانش)عج(
سلامبرميهمانانش

پيشاپيشفرارسيدنماهمبارکرمضان»ماهخدا«بر
ميهمانانشمبارکباد،مسلمانانجهانبرایآرامش
روحخودودوریازدنياطلبی...قدمبهمـاهعبادت
مینهند،ايـرانهمدرکناردگرکشورهایمسلمان
دراينوادیعشق،عبادت،ابتهال،ازخودگذشتگی،
آدمشدن،ورودعرفانی،انسانيت،آزمايشالهیرا
اميــدآنکهگرسنگیوتشنگیرامفتو آغــاز،
ارزاننفروشيـمچونامتحانيکسریاست،آيا

تودانیچيست؟!
ادامهصفحه8

در مجمع عمومی عادی ساليانه تصويب شد؛

تقسيم سود ۳۱۲5 ريالی برای هر سهم همراه اول

 با قاچاق و عوامل ناامن كننده 
فضای مجـازی برخورد جدی كنيد

در بازدید از نمایشگاه کتاب

۳

به گزارش اداره کل ارتباطات شرکت ارتباطات سیار 
ایران، نهمین مجمع عمومی عادی سالیانه همراه اول صبح 
روز یکشنبه ۱۵ اردیبهشت ماه با حضور بیش از ۹۴ درصد 
سهامداران در سالن خلیج فارس پژوهشگاه نیرو برگزار 

شد.
در این مراسم پس از سخنان رئیس مجمع و مدیرعامل 
و استماع گزارش حسابرس و نظرات سهامداران؛ درباره 
تعیین سود تقسیمی، پاداش و حق جلسه هیأت مدیره تصمیم 

گیری شد.
در این جلسه با نظرخواهی از سهامداران حاضر و 
استماع سخنان هیأت رئیسه، با توزیع سود ۳۱۲۵ ریالی بابت 
هر سهم موافقت و مقرر شد سود سهامداران حقیقی از ۲۵ 

اردیبهشت واریز شود.
همچنین درباره میزان پاداش و حق جلسه هیأت مدیره 
تصمیم گیری شد. بر این اساس مقرر شد پاداش اعضای 
حقوقی هیأت مدیره بدون تغییر و همچون سال گذشته 

باشد.
 گزارش عملكرد هیأت مدیره

این مراسم، حمید فرهنگ مدیرعامل شرکت  در 
ارتباطات سیار ایران، گزارش جامعی از عملکرد سال ۱۳۹۷ 

شرکت به مجمع سهامداران ارائه کرد.
فرهنگ ضمن تبریك به مناسبت ماه مبارک رمضان و 
یادآوری اینکه سال ۱۳۹۸ سال »رونق تولید« نامگذاری شده 
است، اظهار داشت: در همین ابتدای سال جدید توانستیم 
گام بلندی در حمایت از تولید سیم کارت های داخلی 

برداریم که امیدواریم اقدامی درخورِ نام سال باشد.
مدیر عامل همراه اول با بیان اینکه امید است که در این 
سال با حمایت همکاران همراه اولی و سهامداران، بتوانیم 
سهمی در تحقق این شعار ایفا کنیم، به ارائه گزارش عملکرد 
سال مالی قبل پرداخت و گفت: همراه اول توانست با دو پله 
صعود به نسبت سال ۹۶، به جایگاه ۱۷ دنیا از نظر تعداد 

مشترکان برسد.
وی تصریح کرد: همراه اول در سال ۱۳۹۷ با جذب بیش 
از ۸.۳ میلیون مشترک جدید به سهم بازار ۶۰.۱ درصد 
دست یافت و توانست ضمن توسعه کمی و کیفی شبکه 
ارتباطی و افزایش سهم ترافیك در نسل LTE(۴( به ۶۰ درصد 
و ثبت رکورد ۵۴۱۹ ترابایت مصرف روزانه دیتا بدون در 
نظر گرفتن ترافیك TD-LTE مبین نت، برتری خود را در 

بازار رقابتی همچنان حفظ کند.
مدیر عامل شرکت ارتباطات سیار ایران با اشاره به 
فروش حدود ۱۱۰ میلیون سیم کارت تاکنون، درباره 
مشترکان نسل های جدید ارتباطی این اپراتور ابراز کرد: 
حدود ۱۲.۱ میلیون مشترک G۴ و ۱۶.۱ میلیون مشترک 

G۳ در شبکه داریم.
وی با تأکید بر داشتن جایگاه بزرگترین شبکه پهن باند 
کشور با ۳۲ میلیون مشترک دیتای در بازه زمانی سه ماهه، 
 ۲۰۸۰۰ ،G۴ خاطر نشان کرد: در حال حاضر با ۱۹۷۰۰ سایت
سایت G۳ و ۳۱۱۰۰ سایت G۲ پوشش شهرهای کشور را به 
۱۰۰ درصد رسانده ایم و ضریب نفوذ LTE در شبکه همراه 

اول ۴۱ درصد و سهم ترافیك LTE نیز ۶۰ درصد است.
   افزایش میزان پهنای باند فرکانسی همراه اول

فرهنگ ادامه داد: همچنین توانستیم ۵۷۰ سایت پهن 
باند را روی فیبرنوری اجرایی کنیم و ظرفیت IPBB به 
۱۸۹۴۰۰ گیگابیت بر ثانیه رسید که ۳.۱ برابر رشد به نسبت 

سال ۱۳۹۶ نشان می دهد.
مدیر عامل همراه اول از دو اقدام مهم در راستای 
افزایش ظرفیت پهنای باند شبکه خبر داد و عنوان کرد: سال 
گذشته روی باند فرکانسی ۱۸۰۰ به میزان ۵ و ۷.۵ مگاهرتز 
به ترتیب به استان ها و تهران اختصاص دادیم و همچنین 
روی باند ۲۶۰۰ نیز افزایش ظرفیتی ۵ مگاهرتزی را داشتیم 
که در نتیجه سرعت دیتای همراه اول رشد و بهبود قابل 

توجهی داشت.
فرهنگ از ارائه ۵۰ محصول و خدمت در سال گذشته 
خبر داد و یادآور شد: علاوه بر اینکه هر هفته یك محصول 
و خدمت را ارائه دادیم، بیش از ۱۵۰۰ سرویس در حوزه 

خدمات ارزش افزوده پهن باند تعریف و ارائه کردیم.
  افزایش خدمت رسانی به روستاییان

وی اشاره ای به خدمات USO و WLL روستایی نیز داشت 
و بیان کرد: در این بخش توانستیم ۳۵۷۰ سایت و ۲۵ دستگاه 
BSC از شبکه WLL را به شبکه همراه اول برگردانیم و توزیع 

بیش از ۵۰۰ هزار سیم کارت روستایی داشته باشیم.
فرهنگ خاطر نشان کرد: رویکرد جدید همره اول 
تعامل حداکثری با ذی نفعان به منظور برخورداری آحاد 
مردم از خدمات توسعه یافته و ارزشمند ارتباطی است و بر 
این اساس ادغام شبکه WLL در دستور کار قرار گرفت و هم 
در این راستا سرویس رومینگ ملی به روی اپراتورهای 

داخلی گشوده شد تا مشترکان اپراتورهای رقیب نیز از 
شبکه گسترده همراه اول بهره مند شوند.

  کسب رتبه نخست شفافیت اطلاعات
مدیرعامل شرکت ارتباطات سیار ایران با بیان اینکه 
رتبه اول شفافیت مالی بین ۳۰۳ شرکت پذیرفته شده در 
بورس را داریم، اذعان کرد: همراه اول در سال ۱۳۹۷ 
توانست علاوه بر پوشش ۱۰۰ درصدی سود پیش بینی شده 
برای هر سهم، از نظر شفافیت اطلاعات رتبه نخست را بین 
شرکت های پذیرفته شده در بورس اوراق بهادار تهران 
کسب کند؛ همچنین در رتبه بندی ۱۰۰ شرکت برتر ایران 
نیز موفق شد رتبه ۳ بیشترین سودآوری، رتبه ۱۴ بیشترین 

درآمد و رتبه ۸ بالاترین ارزش افزوده را از آن خود کند.
وی با تشریح دستاوردهای مالی همراه اول اظهار کرد: 
درآمد عملیاتی شرکت اصلی با ۲۱ درصد رشد به ۱۴۰۴۰۲ 
میلیارد ریال و سود خالص شرکت هم با ۹ درصد افزایش 
به ۳۴۲۲۴ میلیارد ریال رسید؛ این در حالی است که سود 
خالص تلفیقی گروه و درآمد عملیاتی تلفیقی نیز به ترتیب 

۲۱ و ۲۲ درصد رشد داشتند.
فرهنگ همچنین هزینه های سرمایه ای در سال ۱۳۹۷ 

را ۲۹۵۵۰ میلیارد ریال عنوان کرد.
  اجرای یكی از بزرگترین پروژه های بخش 

فناوری کشور
مدیر عامل همراه اول از راه اندازی سیستم یکپارچه 
مدیریت ارتباط با مشتری و صورتحساب )CRM-CBS( هم 
به عنوان دستاوردی برای این اپراتور یاد کرد و گفت: در پی 
اجرای این پروژه که یکی از بزرگترین پروژه های بخش 
فناوری اطلاعات کشور قلمداد می شود، علاوه بر ایجاد 
ظرفیت های جدید، امکان ارائه سرویس های متنوع به 

مشترکان انبوه و سازمانی فراهم شد.
وی در ادامه سخنانش از برنامه ۵ساله راهبرد همراه 
اول که با نام »منظومه« در حال اجراست، یاد کرد و گفت: 
این برنامه متمرکز بر توسعه زیرساخت های ارتباطی مبتنی 
بر آخرین تکنولوژی و ایجاد کسب و کارهای نوآورانه است 
و برآنیم تا از رهگذر اجرای این برنامه، نقشی تعیین کننده 
در گسترش خدمات دولت الکترونیك و سرویس های 

دیجیتال در کشور ایفا کنیم.
فرهنگ ادامه داد: در این برنامه چشم انداز شرکت، 
 ICT تثبیت جایگاه همراه اول به عنوان یکی از رهبران بازار

برای  هوشمند  راهکارهای  و  خدمات  ارائه  با  منطقه 
توانمندسازی اکوسیستم دیجیتال تعیین شده است.

مدیر عامل شرکت ارتباطات سیار ایران همچنین با 
اشاره به جایگاه این برنامه ۵ ساله تصریح کرد: در راستای 
اجرای این برنامه سه سطح )فاز( را در نظر گرفته ایم که 
بخش هسته به »کسب و کار اصلی« اپراتور اشاره دارد و به 

عنوان Core شناخته می شود.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه در نظر داریم در افق 
۱۴۰۱ به ۱۰۰ هزار میلیارد تومان درآمد برسیم، لذا 
نیازمند تعریف سطح نزدیك هسته )Near core( بودیم که 
ارائه خدمات  و  اشیاء  اینترنت  ارائه خدمات سازمانی، 

مدیریت شده شرکت را شامل می شود.
فرهنگ همچنین گفت: اما در سطح سوم که با عنوان 
Beyond core شناخته می شود، به دنبال سرمایه گذاری در 
شرکت های دیجیتال و تبدیل شدن به بازیگر مهمی در 
عرصه سرمایه گذاری های خطرپذیر هستیم تا در نهایت 

بتوانیم درآمد پیش بینی شده را محقق سازیم.
  همكاری مشترک با اپراتور رقیب 

در عین رقابت
همچنین در این مراسم مهدی اخوان بهابادی رییس 
هیأت مدیره همراه اول با بیان اینکه برنامه استراتژی تدوین 
شده برای شرکت ارتباطات سیار ایران تفاوت چشم گیری 
با برنامه های قبلی دارد، اظهار کرد: به دلیل ماهیت 
تکنولوژی و سرعت بالای تغییر و تحولات در این عرصه، 

ملزم به تدوین برنامه ای در این زمینه بودیم.
اخوان ادامه داد: هدف گذاری کرده ایم در پنج سال 
آینده حضوری جدی در فضای دیجیتال کشور داشته باشیم 

و جزو رهبران منطقه ای حوزه ICT باشیم.
وی یکی از استراتژی های جدید همراه اول را همکاری 
با اپراتورهای رقیب دانست و بیان کرد: شاید این موضوع 
دور از ذهن به نظر برسد، اما در سال گذشته، نشان دادیم 
که دو اپراتور در عین رقابت، می توانند در راستای حصول 

منافع مشترک، همکاری هایی را نیز با هم داشته باشند.
وی یادآور شد: در سال جاری نیز همسو با شعار »رونق 
تولید«، روند حمایت از کسب و کارهای ایرانی را با قدرت 
بیشتری ادامه خواهیم داد تا جایگاه کنونی همراه اول که 
دارنده »رتبه اول حمایت از کسب و کارهای ایرانی« است را 

حفظ کنیم.



اشعار امام خمینی )ره(در مَدح حضرت مَهدی )عج(

ملت متحد باشد توطئه های دشمن به ضرر خود او تمام خواهد شد
خبررهبرمعظمانقلاباسلامیدرديدارهزاراننفرازمعلمانوفرهنگيانسراسرکشور:

 با قاچاق و عوامل ناامن كننده 
فضای مجـازی برخورد جدی كنيد

حضرت آیت الله خامنه ای فرمانده معظم کل قوا ظهر امروز 
)یکشنبه( در دیدار فرماندهان و مدیران نیروی انتظامی، 
با تأکید بر لزوم استمرار حرکت این نیرو به سمت نیروی 
انتظامیِ مطلوب جمهوری اسلامی، نقش آن را در تحقق 
شعار سال یعنی »رونق تولید« و همچنین تأمین امنیت 
فضای مجازی مهم بر شمردند و خاطرنشان کردند: نیروی 
انتظامی باید به صورت جدی با قاچاق مبارزه، و با عوامل 

ناامن کننده فضای مجازی مقابله کند.
حضرت آیت الله خامنه ای در این دیدار، »اقتدار« و 
»مهربانی« نیروی انتظامی را دو عنصر مکمل یکدیگر 
خواندند و با اشاره به کار و تلاش شبانه روزی کارکنان 
زحمتکش این نیرو در ایام عید و تعطیل، افزودند: در قضیه 
به مردم  با خدمتگزاری  انتظامی  نیروی  سیل اخیر 
امنیت مناطق سیل زده خوش  آسیب دیده و تأمین 

درخشید.
ایشان پیشرفتهای نیروی انتظامی در سالهای اخیر 
را حقیقتی با ارزش دانستند و افزودند: البته این به معنای 
آن نیست که نیروی انتظامی در سطح مطلوب نظام 
اسلامی قرار دارد، بلکه باید با تلاش و کار مداوم به آن سطح 
رسید و هر عاملی را که فضیلت ها و افتخارهای نیروی 
انتظامی را در ذهن مردم زیر سؤال می برد، ولو یک مأمور 

ناباب در یک کلانتری باشد، اصلاح کرد.
رهبر انقلاب اسلامی، تأمین امنیت را لازمه تحرک 
و رونق اقتصادی خواندند و خاطرنشان کردند: یکی از موانع 
تحقق رونق تولید، »قاچاق« است که امروز به صورت 
دوطرفه درآمده است و علاوه بر واردات قاچاق، برخی 
اجناس مورد نیاز مردم و بخش کشاورزی نیز از کشور 

خارج می شود.

حضرت آیت الله خامنه ای تأکید کردند: پشت پرده 
برخی از این موارد صرفاً سودطلبی نیست، بلکه فکر، نقشه 
و مقاصد سویی در این قضایا وجود دارد که نیروی انتظامی 

باید با مراقبت کامل، با آنها برخورد کند.
»تأمین امنیت فضای مجازی« نکته دیگری بود که 
رهبر انقلاب اسلامی به آن اشاره کردند و گفتند: فضای 
مجازی امروز در زندگی مردم گسترش زیادی پیدا کرده 
است و در عین منافع و امکانات، خطرات بزرگی نیز دارد.

ایشان ناامن شدن فضای مجازی را موجب ضرر و 
زیان به مردم دانستند و بر وظیفه نیروی انتظامی در تأمین 

امنیت فضای مجازی تأکید کردند.
حضرت آیت الله خامنه ای، »جلوگیری از خرید و 
فروش سلاح« را یکی دیگر از وظایف مهم نیروی انتظامی 
برشمردند و افزودند: در برخی کشورها مانند آمریکا، خرید 
کمپانی های  مافیای  منافع  علت  به  فروش سلاح  و 
اسلحه سازی آزاد است و برای مردم آن مشکل ساز است، 
اما در کشور ما که چنین مشکلی وجود ندارد و خرید و 

فروش سلاح ممنوع است، باید جلوی آن گرفته شود.
رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر جلوگیری از خرید و 
فروش سلاح در فضای مجازی، گفتند: قاتل دیروز روحانیِ 
همدانی در صفحه اینستاگرام با چهار نوع اسلحه تصاویری 
از خود منتشر کرده است که مقابله با اینگونه موارد وظیفه 

نیروی انتظامی است.
پیش از سخنان رهبر انقلاب اسلامی، سردار سرتیپ 
اشتری فرمانده نیروی انتظامی، حضور فعالانه و برقراری 
امنیت در موقعیت های مختلف همچون راهپیمایی 
اربعین، شناسایی و برخورد با مفسدین اقتصادی، اجرای 
طرح نوروزی و کاهش سوانح و تلفات رانندگی، بسیج 
امکانات و نیروها برای کمک به سیل زدگان و تأمین امنیت 
آن مناطق را جزو خدمات نیروی انتظامی خواند و افزود: 
در گام دوم انقلاب با عزم و اراده راسخ، سلامت اداری، 
قاطعیت و خدمت بدون منت به مردم، به دنبال دستیابی 

به پلیسِ تراز انقلاب و تمدن اسلامی خواهیم بود.
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هفته نامه اقتصادی ایران

در بازدید از نمایشگاه کتاب
رهبر معظم انقلاب اسلامی : وزرای ارشاد و 

صنعت مشکل کاغذ را حل کنند
رهبر معظم انقلاب اسلامی با حضور در مصلای امام 
خمینی)رحمهًْ الله علیه( به مدت دو ساعت و نیم از سی 
و دومین نمایشگاه بین المللی کتاب تهران بازدید کردند.

در این بازدید که وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی نیز 
حضور داشت، حضرت آیت الله العظمی خامنه ای ضمن 
گفت وگو با ناشران در جریان تازه های نشر قرار گرفتند.

داشتند:  اظهار  بازدید  این  جریان  در  ایشان 
صورت وضعیت نشان دهنده این است که مردم هنوز 
کتاب می خرند و برای خواندن می خرند. دنیای کتاب 
دنیای پیچیده ای است و این نکته ای است که آقای 
صالحی وزیر ارشاد باید توجه کند. باید مسئله کاغذ را 
حل کرد؛ این طور نمی شود. وزیر فرهنگ و وزیر صنعت 

بنشینند و این مسئله را حل کنند.

از شلیک لشکري  بر خاک تیره خون بریزد
قلبها سوراخ و اندر صفحه ي  هامون بریزد

هم به خاک تیره از گُردان دو صد میلیون بریزد
زَهْرَه ي  قیصر شکافد، قلب ناپلئون بریزد

لیک زین بمُباردمان، عالم بهشت جاودان شد

روزگار از نو، جوان گردید و عالم گشت برُنا
چرخْ پیروز و، جهانْ بهروز و، خوش اقبالْ دنیا

در طربْ خورشید و مه، در رقص و در عشرتْ ثریا
بس که اسبابِ طرب گردید از هر سو مهیا

پیرِ فرتوتِ کُهن از فرطِ عشرت نوجوان شد

حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم 
انقلاب اسلامی در آستانه روز معلم در دیدار 
هزاران نفر از معلمان و فرهنگیان سراسر 
کشور با تجلیل از معلمان، به بیان تذکرات و 
توصیه های مهمی درباره مسائل مختلف 
آموزش و پرورش از جمله تکریم و معیشت 
معلمان پرداختند و با تأکید بر لزوم اجرای 
سند بسیار مهم تحول در آموزش و پرورش، 
گفتند: معلمان پرورش دهنده مهمترین 
سرمایه یک ملت یعنی سرمایه انسانی، 
پایه ریزان تمدن نوین، جهادگران میدان 
و  سوادی  بی  و  جهل  با  مبارزه  کارزار 
ملت  یک  فرهنگ  و  هویت  سازندگان 

هستند.
حضرت آیت الله خامنه ای در این دیدار 
با تبریک روز معلم به همه معلمان کشور، یاد 
آیت الله شهید مطهری را گرامی داشتند و 
گفتند: شهید مطهریِ عزیز به معنای واقعی، 
یک معلم دلسوز بود که با فکر و بیان قوی، 
رسوخ اندیشه های عمیق اسلامی را در ذهن 
جوانان دنبال می کرد و شهادت او در این راه، 
به منزله امضای قطعی خداوند متعال بر 

کارنامه آن بزرگوار بود.
رهبر انقلاب اسلامی، نقش معلم و 
اساسی  نقش  یک  را  آموزش وپرورش 
برشمردند و خاطرنشان کردند: مهمترین 
سرمایه برای یک ملت، سرمایه انسانی است، 
زیرا کشوربدون سرمایه انسانی مانند برخی 
از کشورهای پولداری است که ثروت آنها به 
صورت سفاهت آمیز در اختیار دستهای 
خائن به بشریت قرار می گیرد، همچنان که 
در دوران طاغوت نیز ایران بر روی دریای 
نفت بود اما بیگانگان بر این منابع مسلط 
شدند و با آن، تمدن و کارخانه های خود را 
در  پیروزی  برای  ما  نفت  از  و  ساختند 

جنگهای خود استفاده کردند.
ایشان احساس احترام خود به قشر 
شریف و محترم معلم را یک باور حقیقی و 
برخاسته از نقش تمدن ساز معلمان خواندند 
و افزودند: معلمان، پایه ریزان تمدن نوین، و 
و  جهل  با  کارزار  میدان  در  جهادگرانِ 
بی سوادی هستند که برای جامعه و نسلِ 

جوان آن، هویت سازی فرهنگی می کنند.
الله خامنه ای، هویت  آیت  حضرت 
قوی، فرهنگ غنی و فکر و اندیشه صحیح 
را پایه های اصلیِ ساخت تمدن دانستند و از 
همین زاویه در خصوص سند ۲۰۳۰ و علت 
اصرارهای آشکار و پنهان بیگانگان برای 
تحکیم آن بر مناسبات کشورها از جمله 
کشورهای اسلامی و ایران، نکات مهمی 

خطاب به مسئولان گوشزد کردند.
رهبر انقلاب اسلامی گفتند: جان کلام 
در سند ۲۰۳۰ که فصل مهمی از آن به 
آموزش وپرورش اختصاص دارد، این است 
که نظام آموزشی باید جوری تنظیم شود که 
فلسفه، سبک زندگی و مفهوم حیات بر 
اساس مبانی غربی به کودکان و نوجوانان 

آموزش داده شود.
ایشان در تبیین این واقعیت افزودند: 
غربی ها انتظار دارند معلمانِ متدین ما که 
علاقه مند به آینده کشور هستند، در کلاس 
درس خود برای آنها سرباز تربیت کنند، تا 
همان  رعیت  و  سرباز  ما  دانش آموز 
وحشی های کروات زده ی ظاهرسازی شود 
که به راحتی آدم می کشند و به آدمکش ها 

کمک می کنند.
حضرت آیت الله خامنه ای در ادامه، 
خدمات معلمان در طول سالهای پس از 
ثمربخش  و  بزرگ  خدماتی  را  انقلاب 
برشمردند و با انتقاد از کسانی که غیرمنصفانه 
و با اغراض سیاسی، درصدد بی قدر و قیمت 
کردن آموزش وپرورش هستند، گفتند: البته 
آموزش وپرورش با نقطه مطلوب فاصله دارد 
که باید با کار و تلاش، نواقص و معایب را 
وضعیت  ما  ا کرد  برطرف 
امروزآموزش وپرورش با وضع اسف بار آن در 

قبل از انقلاب قابل مقایسه نیست.
رهبر انقلاب اسلامی با بیان نمونه هایی 
در  آموزش وپرورش  بزرگ  کارهای  از 
سالهای پس از انقلاب، خاطرنشان کردند: 
»دانشمندانی که کشور را در شاخه های 

مختلف علمی همچون فناوری نانو جزو 
رتبه های برتر دنیا قرار داده اند«، »هزاران 
دانش آموز و معلم شهید، و نسل سوم و 
زمینه های  وجود  با  که  انقلاب  چهارم 
گوناگون برای مفاسد اخلاقی در دنیای 
امروز، با انگیزه مجاهدت، محکم و استوار در 
مقابل دشمن می ایستد و برای اعزام به دفاع 
از حرم اصرار می کند«، »جوانان فعال در 
اردوهای جهادی و دلدادگان به معنویات و 
اهل دعا، توسل و پیاده روی اربعین« در 
شده اند،  تربیت  آموزش وپروش  همین 
بنابراین نباید آموزش وپرورش دوره انقلاب 

را دست کم گرفت.
رهبر انقلاب در تبیین وضع مطلوب 
آموزش و پرورش تأکید کردند: آموزش و 
توانا،  »دانا،  هایی  انسان  باید  پرورش 
کارآمد،  پاکدامن،  پرهیزکار،  خردمند، 
شجاع، هوشیار و اهل اقدام« تربیت کند که 
اگر چنین شود، همان آرزویی که بارها بیان 
کرده ام محقق می شود و ایران عزیز به 
جایگاهی می رسد که تا پنج دهه بعد، هر 
کسی در هر جای جهان بخواهد از مرزهای 
جدید علم آگاه شود باید زبان فارسی یاد 

بگیرد.
ایشان رسیدن آموزش و پرورش به 
وضع مطلوب و تربیت جوانانی با ویژگی های 

یاد شده را پایه اصلی 
»ایران سربلند فردا« 
و »اساس ایجاد تمدن 
اسلامی«  نوین 

خواندند.
حضرت آیت الله 
بیان  در  ای  خامنه 
»سند  تذکر،  چند 

تحول آموزش و پرورش« را سندی بسیار 
خوب برشمردند و گفتند: این سند نوعی 
ریل گذاری است و می تواند این بخش مهم 

از کشور را به سرمنزل مقصود برساند.
رهبر انقلاب ابلاغ این سند را لازم اما 
ناکافی دانستند و با اشاره به ضرورت آشنایی 
و آگاهی بدنه آموزش و پرورش با این سند 
تأکید کردند: باید با جدیت، تحقق سند 
تحول را پیگیری کرد که این امر، روحیه 

انقلابی می خواهد.
حضرت آیت الله خامنه ای با انتقاد 
شدید از کسانی که با قلم یا بیان یا اشَکال 
دیگر درصدد تضعیف روحیه انقلابی در 
میان مردم و جوانان هستند، افزودند: روحیه 
انقلابی به منزله جان و روح این ملت است 
این مسئله  در  از کسانی که  و خداوند 
تشکیک و آن را تضعیف کنند، نخواهد 

گذشت.
ایشان با یادآوری نجات ایران از زیرپای 
تأکید  بیگانگان  نشانده  دست  حکومت 
کردند: مؤسس رژیم پهلوی را انگلیسی ها 
آوردند و وقتی او را نخواستند، به او دستور 
ترک کشور را دادند و رضاخان هم در اوج بی 
غیرتی و ذلت و خفت، این دستور را پذیرفت. 
آیا برای یک ملت، ننگ و سرافکندگی بیشتر 
از این امکان پذیر است که رئیس کشورش 
را بیگانگان بیاورند و هر وقت نخواستند با 

تحقیر او را بردارند؟
ایشان افزودند: محمدرضا پهلوی را هم 
انگلیسی ها و امریکایی ها روی کار آوردند و 
او هم در مقابل، کشور را به خدمت آنها 
درآورد اما انقلاب، ایران عزیز را از زیر پای 
این انسانهای حقیر و پست و ظالم بیرون  
کشید. حالا اگر کسی این روحیه انقلابی را 

تضعیف کند، آیا خدا او را می بخشد؟
حضرت آیت الله خامنه ای تحول در 
آموزش و پرورش را در گرو روحیه انقلابی 
و  ترس  بدون  باید  افزودند:  و  خواندند 
محافظه کاری، به تشخیص و تصمیم رسید 
و اقدام لازم را نه نمایشی و تشریفاتی، بلکه 

واقعی و حقیقی انجام داد.
ایشان در همین زمینه افزودند: البته 
تصمیم و اقدام انقلابی به معنای بی توجهی 
به نقد عالمانه نیست چرا که استقبال از نقد 

عالمانه، جزو روحیه انقلابی است.
رهبر انقلاب در ادامه تذکرات در زمینه 
آموزش و پرورش، سازمان پژوهش و برنامه 

ریزی آموزشی را بسیار مهم و قلب این 
وزارتخانه دانستند و افزودند: متون آموزشی 
که این سازمان تولید می کند، باید منطبق 

با سند تحول باشد.
ایشان با انتقاد از در نظر گرفته شدن 
مهلتی ۱۲ ساله برای تطبیق متون درسی با 
سند تحول گفتند: 
و  سرعت  با  باید 
جدیت و در زمانی 
را  کار  این  کوتاه 
انجام داد، چرا که 
امروزه هر »ساعت« 
در پیشرفت جامعه 

مهم است.
حضرت آیت الله خامنه ای »گنجانده 
شدن مناسب و صحیح و ظریف پیامها و 
معارف انقلاب در همه متون آموزشی و 
پرورشی« را ضروری خواندند و خاطرنشان 
کردند: سازمان پژوهشی و برنامه ریزی باید 
آگاه، خوشفکر،  دانا،  انسانهای  لحاظ  از 

متدین و انقلابی غنی شود.
تذکر دیگر حضرت آیت الله خامنه ای 
به مسئولان آموزش و پرورش »افزایش 
کیفیت  ارتقای  و  دانشجویان  بیشتر 
دانشگاههای فرهنگیان و شهید رجایی« 

بود.
ایشان خاطرنشان 
مراکز  این  در  کردند: 
تربیت  معلمانی  باید 
معنای  به  که  شوند 
حقیقی کلمه، معلم و 
تعلیم دهنده دین و تقوا 

و انقلاب باشند.
رهبر انقلاب، »مدارس استعدادهای 
درخشان« و »نخبه پروری در کشور« را 
بسیار مهم برشمردند و با تأکید بر تقویت 
هرچه بیشتر این مدارس گفتند: جایگاه 
ایران در المپیادهای جهانی باید حفظ شود 
و تنزل رتبه های کشور در برخی المپیادها 
از جمله ریاضی، فیزیک، شیمی و رایانه 
جبران شود و کشور و ملت به المپیادی های 
جوانی که رتبه های جهانی کسب می کنند، 

افتخار کند.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به 
توصیه مکررشان درباره »نشاط و سرزندگی« 
در محیطهای دانش آموزی گفتند: البته 
برخی از این موضوع برداشت ناصحیح و 
سطحی می کنند، نشاط و سرزندگی یعنی 
برنامه های ورزشی یا فوق برنامه های جذاب 
به گونه ای باشد که جوان، با انگیزه، پرانرژی 

و پرامید به درس و کار مشغول باشد.
ایشان با انتقاد از برخی برنامه ها در 
بعضی مدارس به بهانه نشاط و سرزندگی 
افزودند: گاهی اوقات فشارهای درسی در 
مدارس و در آموزشگاههایی که به دنبال 
قبولی بیشتر در کنکور یا به دست آوردن 
رتبه های بالا هستند، جوان را پژمرده و 
افسرده می کند که باید برای حل این مسائل 

فکر و تدبیر و اقدام کرد.
توصیه دیگر رهبر انقلاب به مسئولان 
آموزش و پرورش، فکر و تصمیم دقیق 

کارشناسی درباره کنکور بود.
ایشان گفتند: دانشگاهها می گویند در 
سالهای اخیر صندلی خالی هم داشته اند، 
لازم است کارشناسان با بررسی عمیق درباره 
»بودن یا نبودن کنکور، ادامه آن به شکل 
فعلی یا تغییر آن«، تصمیم گیری کنند و 
مسئولان مربوط این تصمیمات را اجرا کنند.

حضرت آیت الله خامنه ای »معاونت 
پرورشی« را از بخش های بسیار مهم آموزش 
و پرورش برشمردند و با ابراز خرسندی از 
اقداماتی که در این زمینه انجام شده است، 
افزودند: البته  در ساختار، نیروی انسانی 
پرانگیزه و منابع مالی نقص هایی وجود دارد 
که وزیر محترم باید دنبال کند تا معاونت 

پرورشی به معنای حقیقی آن محقق شود.
حضرت آیت الله خامنه ای سپس به دو 
نکته مهم درباره معیشت معلمان و وضع 

دانش آموزان سیل زده پرداختند.
ایشان تأکید کردند: معلمان محترم، 
شریف و آبرودار هستند و عزت نفس آنان در 

مسئله معیشت باید محفوظ بماند.
رهبر انقلاب با اشاره به سوءاستفاده 
برخی عناصر سیاسی یا بیگانگان از مسائل 
معیشتی معلمان گفتند: آنها می خواهند از 
این نقطه ضعف برای مقاصد خود بهره 
برداری کنند اما قطع نظر از این سوءاستفاده، 
درآمد  درباره  باید 
به گونه ای  معلمان 
عزت  که  کرد  عمل 

نفس آنان حفظ شود.
درباره  ایشان 
دانش آموزان مناطق 
سیل زده نیز گفتند: 
که  هنگامی  تا  آموزان حتی  دانش  این 

مدارس آنها با همت دولت 
و مردم و کمکهای قابل 
تقدیر خیرین مدرسه ساز 
تعمیر و ساخته شود نباید 
از درس و تحصیل عقب 

بمانند.
الله  آیت  حضرت 
ادامه  در  ای  خامنه 
سخنانشان، باطل کردن 
معارضه دروغین »علم و 
افتخارات  از  را  دین« 
علمی،  دستگاههای 

آموزشی و پژوهشی کشور برشمردند و 
افزودند: قدرتمندان مادی دنیا چندین 
قرن برای القای تعارض دین با علم تلاش 
کردند اما در جمهوری اسلامی پرچم دین 
از همه جای دنیا برافراشته تر است و کشور 
از لحاظ علمی نیز جزو کشورهای پیشرفته 

محسوب می شود.
رهبر انقلاب فعالیت هزاران محقق، 
متفکر و دانشمند عمدتاً جوان و غالباً متدین 
در کشور را یادآوری کردند و افزودند: این 
نخبگان عزیز با هویت »ایرانیِ سربلند« و 
هویت دینی و اسلامی مشغول تحقیق و 
نوآوری و ابتکار و پیشرفت علمی هستند که 
این حرکت نشاط انگیز باید همچنان با 

قدرت ادامه داشته باشد.

حضرت آیت الله خامنه ای برخورداری 
نوجوانان و جوانان ایرانی از مهارت تبدیل 
علم به عمل را بسیار مهم و پربرکت خواندند 
و گفتند: مهارت آموزی باید از مدارس و 

دبیرستان ها شروع و پیگیری شود.
بخش  آخرین  در  انقلاب  رهبر 
سخنانشان به آرایش جنگی دشمن و تهاجم 
آنان در زمینه های اقتصادی، سیاسی، نفوذ 
اطلاعاتی و ضربه زدن بوسیله فضای مجازی 
اشاره کردند و افزودند: امریکا و صهیونیزم در 
همه ابعاد در حال برنامه ریزی و اقدام هستند 
البته این مختص دولت فعلی امریکا نیست، 
قبلی ها هم همین کارها را با دستکش 
مخملین انجام می دادند اما کمکی که رئیس 
جمهور فعلی امریکا به ما کرده این است که 
این دستکش را درآورده و همه آن چدن 
پنهان در زیر دستکش امریکایی ها را می 

بینند.
ایشان تأکید کردند: در مقابل آرایش 
جنگی دشمن علیه ملت ایران، ملت باید 
آرایش مناسب بگیرد و همه مسئولان، آحاد 
ملت و افراد توانا و نخبه در هر زمینه ای 
و  مسئولیت  احساس  با  کارند  مشغول 

آمادگی وارد میدان شوند.
ایشان افزودند: دشمن علی الظاهر در 
زمینه نظامی آرایش جنگی ندارد که البته 

نظامیان ما حواسشان جمع است.
حضرت آیت الله خامنه ای، حفظ 
وحدت را به ویژه در شرایط فعلی، بسیار 
لازم خواندند و تأکید کردند: همه مراقب 
های  سلیقه  اختلاف  بخاطر  باشند 
کوچک مقابل هم قرار نگیرند چرا که 
اقتدار ملت در گرو اتحاد آحاد مردم، 
و  اقوام مختلف  اجتماعی،  گروههای 
بل  متقا وحدت 
مسئولان و مردم است.
ایشان افزودند: به 
فضل الهی توطئه ها و 
با وجود  تدابیر دشمن 
همه تبلیغات وسیع برای 
مشغول کردن ذهن ها و 
مخلوط کردن صحنه، به 
تمام می  او  ضرر خود 

شود.
رهبر انقلاب تأکید 
تردید  بدون  کردند: 
جوانان عزیز ایران سرافراز، شکست امریکا و 
به زانو درآمدن صهیونیزم و عزت و عظمت 

نهایی ملت ایران را مشاهده خواهند کرد.
انقلاب  رهبر  سخنان  از  پیش 
وزیر  بطحایی  آقای  اسلامی، 
آموزش وپرورش گزارشی از اقدامات و 
برنامه های این وزارتخانه در خصوص 
عملیاتی کردن سند تحول، تعمیق و 
بدنه  در  تحول  سند  معرفی 
آموزش وپرورش، توسعه عدالت آموزشی، 
اولویت دادن به افزایش کیفیت مدارس 
از طبقاتی شدن  و جلوگیری  دولتی 
آموزش وپرورش، و تلاش برای توسعه 
کمّی و کیفی دانشگاههای تربیت معلم 

بیان کرد.

سند۲۰۳۰بدنبال
تربیتسربازاز

دانشآموزانمابرای
غربیهااست

درقضیهمعیشت
بایدعزتنفس
معلمانمحفوظبماند

آموزشوپرورش
بایدانسانهایی

»دانا،توانا،خردمند،
پرهیزکار،پاکدامن،

کارآمد،شجاع،
هوشیارواهلاقدام«

تربیتکند.



پيام مدیر عامل گروه صنعتي ایران خودرو به مناسبت روز کارگر :  

مدیرعامل گروه صنعتي ایران خودرو در 
پیامی به مناسبت ۱۱ اردیبهشت ضمن 
تکریم مقام شامخ شهداي جامعه کارگري 
این روز را به کارکنان شریف و زحمتکش 
کشور بویژه همکارانش در گروه صنعتی 

ایران خودرو تبریک گفت. 
به گزارش ایکوپرس، در این پیام آمده 
است: طی سال هاي اخیر شاهد بوده ایم که 
شکوفایي اقتصاد کشور  به رغم تمام مانع 
برخي  ستیزه گري هاي  و  تراشي ها 
قدرت هاي جهانی و استعمار در دست یابي 
به فناوری تولید و ارتقاي سطح دانش و 
تکنیک، با همت کارگران بي ادعاي صنعت 
کشور و دست هاي توانمند آنان میسر شده 

است.
متن کامل پیام به این شرح است:
بسما...الرحمنالرحيم
وَ أنَْ لیَْسَ للِْنِسْانِ إلِاَّ ما سَعي 

و اینکه برای انسان جز حاصل تلاش 
او نیست. )سوره نجم آیه ۳9(

روز یازدهم اردیبهشت ماه را که 
مصادف است با روز پاسداشت مقام کار و 
کارگر به همه آنانکه که مجاهدانه در ایران 
امروز در کسوت شریف کارگران فعالیت 
دارند بویژه همکارانم در گروه صنعتی ایران 
خودرو تبریک می گویم. این فرصت مجال 
مغتنمی است تا با یادآوری ایثار جامعه 
و  دفاع مقدس  کارگری در عرصه های 
پاسداری از انقلاب اسلامی، یاد و خاطره 
شهدای گرانقدر این خانواده را گرامی 
بداریم و بر مقام شامخ این عزیزان درود 

بفرستیم.
رویدادهاي  تمامي  در  بی تردید 

انقلاب اسلامی از ابتدای آن تا اینجای تاریخ 
که ما ایستاده ایم، نشان و رد پاي کارگران 
شریف که با بصیرت و غیرت تمام در 
صحنه هاي مختلف حضور داشته اند، به 
چشم مي خورد و نقش آفریني بي بدیل این 
عزیزان در عرصه هاي مختلف سیاست و 
نیست.  پوشیده  برکسي  کشور  اقتصاد 
و  زحمتکشان  دستاوردهای  درخشش 
تلاشگران این عرصه تا بدانجا بوده است که 
دشمنان قسم خورده انقلاب و ملت ایران 
نیز در تحریم هاي ظالمانه خود، تولید و 
اقتصاد را که ماحصل اهتمام عرصه تولید 

است را هدف قرار داده اند.
در عین حال طی سال هاي اخیر 

شاهد بوده ایم که شکوفایي اقتصاد کشور 
 به رغم تمام مانع تراشي ها و ستیزه گري هاي 
برخي قدرت هاي جهانی و استعمار در 
دست یابي به فناوری تولید و ارتقاي سطح 
دانش و تکنیک، با همت کارگران بي ادعاي 
صنعت کشور و دست هاي توانمند آنان 

میسر شده است.
تجربه همکاری و زندگی در خانواده 
شریف ایران خودرو و جمع صمیمی، با 
روحیه و توانمند همکاران شریف آن به من 
آموخته است که این مردان و زنان بزرگ بر 
با  پرافت و خیز همواره  تاریخ  از  آمده 
استظهار به لطف پروردگار و قدرت صبر و 
همدلی بر هر محدودیتی ظفر خواهند 

یافت و چندانکه در گذشته ثابت کرده اند، 
با اتحاد و تلاش از تهدید تنگناهای حاکم، 
فرصت رونق تولید را رقم خواهند زد و با 
چرخش دست و بازوي آنان چرخه صنعت 
خودرو قدرتمندانه به حرکت خود ادامه 

خواهد داد.
رجاء واثق دارم که این بلند همتی و 
روحیه جهادی در فرهنگ جامعه کارگری 
کشور، موجب ارتقای تولید و صنعت کشور 
بویژه در صنعت خودرو خواهد شد و در 
سایه سار تلاش این بزرگواران است که 
می توانیم به تحقق »رونق تولید« که از 
تاکیدات مقام معظم رهبری و برنامه های 
راهبردی دولت محترم است، دستیابیم. 
بی شک با همت کارگران صنعت پویاي 
خودرو، تولید در زنجیره ارزش خودرو رونق 
در سال جاری شاهد  و  خواهد گرفت 
از  حاکي  که  ارزشمندي  دستاوردهاي 
بالندگي غرور آفرین صنعت کشور است، 

خواهیم بود .
ضمن ستایش دست هایي که آیینه 
تلاش روزگارند، بر این  باورم که براي گذر 
یکایک  حضور  روي  پیش  بحران  از 
ناگزیر است.  و  بایسته  کارگران عزیز 
همان هایی که به فرموده مقام معظم 
رهبري ستون فقرات اقتصاد و تولید 
هستند و هم اکنون در خط مقدم جنگ 

اقتصادي با دشمنان قرار دارند.
درپایان با درود به همه پویندگان 
اصیل و خدوم، به ویژه همکاران ارجمند در 
خانواده بزرگ ایران خودرو، از آنان قدرداني 
مي کنم و آرزومند سلامت و بهروزیشان از 

درگاه خداوند متعال هستم.

تلاش و همت كارگران از محدوديت ها، فرصت رونق توليد مي سازد 
خبر

 ممنوعیت پیش فروش خودرو 
بدون افزایش تولید

تا  است  گرفته  تصمیم  دولت 
توسط  خودرو  فروش  پیش 
صنایع خودروسازی را تا اطمینان 
تولید داخلی ممنوع  افزایش  از 

کند.
مقیمی  فرشاد  را  مطلب  این 
و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون 
طرح  از  و  کرد  اعلام  تجارت 
برای  وزارتخانه  این  سختگیرانه 
افزایش  منظور  به  خودروسازان 
اجازه  نیابد،  افزایش  تولید  اگر  گفت:  و  داد  خبر  تولید 

پیش فروش نمی دهیم. 
وی با تاکید بر ضرورت انجام به موقع تعهدات از سوی دو 
خودروساز در حوزه پیش فروش های خودرو مربوط به سال 
9۷، گفت: بر اساس دستوری که به دو خودروساز بزرگ 
کشور داده شده، باید نسبت به ایفای به موقع تعهدات اقدام 
شود که بر این اساس برنامه وزارت صنعت، معدن و تجارت 
این است که کل تعهدات خودروسازان در سال 9۷ حداکثر 

تا مهر سال جاری ایفا شود.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: این برنامه به طور 
قطع در سال 9۸ اجرایی خواهد شد و جای نگرانی از بابت 

ایفای تعهدات خودروسازان وجود ندارد. 
پیش  بر  مبنی  خودروسازان  جدید  تعهدات  گفت:  وی 
فروش های صورت گرفته در سال 9۸ به طور قطع به موقع 
انجام می شود که بر این اساس، هر یک از خودروسازان 
مکلف هستند حداقل ۵۵۰ هزار دستگاه خودرو را در سال 
جدید تولید کنند که در مجموع یک میلیون و ۱۰۰ هزار 
دستگاه خودرو در سال جاری تولید و روانه بازار خواهد شد.
به گفته مقیمی، وزارت صنعت، معدن و تجارت برنامه 
سختگیرانه ای نیز برای خودروسازان در نظر گرفته که بر 
مبنای آن یکی از تکالیف تعیین شده برای خودروسازان 
این است که تولید را از سطح یک میلیون و ۱۰۰ هزار 
دستگاه فراتر ببرند که جزئیات آن پس از نهایی شدن اعلام 
خواهد شد.معاون وزیر صنعت در پاسخ به سوالی مبنی 
بر اینکه اگر برنامه سختگیرانه تولید از سوی خودروسازان 
پیاده سازی نشود، چه برنامه تنبیهی برای آنها در نظر 
گرفته خواهد شد، تصریح کرد: چنانچه خودروسازان به این 
برنامه سختگیرانه تولید پایبند نباشند، دیگر اجازه پیش 
فروش خودرو نخواهند داشت و به تناسبی که افزایش تولید 
داشته باشند، می توانند خودرو در بازار پیش فروش کنند. 

تولید  نیز  البته خواسته خودروسازان  داد:  ادامه  مقیمی 
بیشتر است؛ چراکه تولید بیشتر، منفعت بیشتری را برای 

آنها رقم خواهد زد.
وی در باره تأمین قطعات لازم برای افزایش تولید خودرو 
گفت: عمده تمرکز خودروسازان در حوزه تأمین قطعه، بر 
قطعات تولید داخلی بوده و بر این اساس، واردات قطعاتی 

که داخلی سازی می شوند، ممنوع خواهد شد.

گفت وگو
دو وظیفه مهم خودروسازان در سال جاری :

 افزایش تیراژ خودروهای قدیمی 
و تمرکز بر پلتفرم های ملی 

سعید مدنی کارشناس ارشد صنعت 
شرایط  به  توجه  با    : گفت  خودرو 
فعلی صنعت خودرو در سال جاری، 
مساله  دو  روی  بر  باید  خودروسازان 
افزایش تولید خودروهای قدیمی و کار 
شبانه روزی بر روی پلتفرم های ملی 

و داخلی تمرکز کنند. 
وی درخصوص پیشرفت همراه با جهش 
و یا گام به گام در صنعت خودرو در سال 

9۸ اظهار داشت: اگر شرایط به شکل فعلی پیش رود و شرایط تحریم و 
فضای حاکم ادامه یابد بعید است جهشی در صنعت خودرو به وجود آید 
زیرا جهش نیاز به دسته ای از زیرساخت ها و فضای لازم دارد و اگر این 

فضا ایجاد نشود نمی توان به ایجاد جهش امید داشت. 
و پیشرفت گام به گام و تدریجی در صنعت خودرو ممکن است؛ زیرا در 
حال حاضر با توجه به اینکه شرکت های صاحب برند و خارجی از ایران 
خارج شده اند و برگشت آنها منوط به تصمیم سیاستگذاران است، قاعدتا 
بازگشت آنها منوط به حل مسائل سیاسی است. مساله دوم این است که 
کارخانجات خودروسازی بر روی تولید خودروهای قدیمی  که تاکنون 
می بایست تعداد زیادی از آنها از رده خارج می شد- اشراف دارند و برای 
تولید این دسته از خودروها به شرکت های خارجی وابستگی چندانی 
ندارند و برای آنکه خودروسازان امسال بتوانند تیراژ تولید را افزایش دهند 
و حتی تعهدات خود را انجام دهند –تعهداتی که بخش عمده ای از آن 
در حوزه خودروهای قدیمی است- باید تمام تلاش خود را به کار گیرند 

تا ظرفیت تولید خودروهای قدیمی سنتی را افزایش دهند.
این کارشناس ارشد صنعت خودرو افزود: این افزایش ظرفیت، امسال 
امکان پذیر است زیرا با همکاری قطعه سازان - که جامعه آماری بزرگی 
را تشکیل می دهند و می توانند هر یک گوشه ای از کار را در دست 
گیرند  این کار امکان پذیر است. پس یکی از برنامه هایی که باید امسال 

خودروسازان داشته باشند تولید خودروهای قدیمی است. 
و در کنار این مساله، خودروهای دیگری داریم که با پلتفرم ملی و برند ملی 
طراحی شده اند و بعضی از نمونه های آن نیز مثل sp100 در شرکت سایپا 
تولید شده اند؛ این خودرو خودرویی است که پلتفرم و طراحی داخلی دارد و 
با کمک مشاوران آلمانی هیوندایی و شرکت های طراحی مهندسی چینی و 
شرکت های طراحی مهندسی ایران و مرکز تحقیقات سایپا طراحی و ساخته 
شده و نمونه های آن نیز ساخته شده و مراحل تست آن در حال انجام است. 
قرار بود این خودرو اواخر سال 9۵ به بازار وارد شود که به دلیل تغییرات پی در 

پی مدیریتی شرکت سایپا این امر به تعویق افتاد. 
وی گفت: در حال حاضر وظیفه مدیران خودروسازی این است که 
شبانه روز روی پلتفرم های داخلی خود کار کنند و آنها را سریعا به 
تولید انبوه رسانند چرا که خودروهای با پلتفرم داخلی مقید به لوگو 
و برند خودروسازان معروف خارجی نیستند و طبیعتا در این صورت 
ما می توانیم با قطعه سازان خارجی راحت تر کار کنیم زیرا دیگر 
لزومی ندارد آنها بابت تامین قطعات از شرکت های مادر اجازه بگیرند. 
طرح ها متعلق به خودمان است و با لوگوی خودمان می توانیم اقدام 
به صادرات نماییم در صورتیکه در سالهای گذشته با لوگوی آنها برای 
صادرات مشکلات بسیاری داشتیم. یکی از راهکارهای پشت سر گذاشتن 

بحران فعلی توسط خودروسازی ها مساله پلتفرم ملی یا داخلی است. 

مدیرعامل گروه خودروسازی سایپا در حکمی علی شیخ زاده را به عنوان قائم مقام مدیرعامل در امور تولید منصوب کرد.به گزارش سایپانیوز علیرضا بادکوبه، عضو 
هیأت مدیره گروه سایپا، با بیان این که سال سختی فراروی صنعت خودروسازی است، گفت: در حوزه های تأمین مالی، تولید و واردات مواد اولیه و قطعات پیشرفته 
موانعی وجود دارد که باید حل وفصل شود.وی ادامه داد: کار تیمی و همکاری از جمله ضرورت هایی است که امروز با آن مواجهیم شیخ زاده گفت: امروز باید همه 

برای حفظ جریان تولید در گروه سایپا تلاش کنند و اتوجه به مشکلات و موانع موجود بر سر راه تولید، باید روش های جدیدی را به کار بگیریم تا بتوانیم 
موانع را از سر راه برداریم. به گفته ایشان چابک سازی سازمان و تسریع در فرایند تصمیم گیری ها از جمله مهم ترین اولویت ها در بخش تولید خواهد بود.
گفتنی است شیخ زاده، دانش آموخته مهندسی برق و الکترونیک در دانشگاه علم و صنعت ایران است و کارشناسی ارشد MBA دارد. وي پیش از این، 
مدیرعامل شرکت صنایع آذرآب بوده و در سمت های دیگری نظیر عضو هیأت مدیره و مدیرعاملی شرکت قالب های بزرگ صنعتی ایران خودرو، عضو 

هیأت مدیره و مدیرعاملی تام ایران خودرو و معاونت مهندسی شرکت های مگاموتور سایپا و ایدم تبریز مشغول فعالیت بوده است.

هفته نامه اقتصادی ایران
خودرو
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سلیمانی؛علی شیخ زاده 
قائم مقام مدیرعامل 

سایپا در تولید شد

هشتمین کنفرانس روابط عمومی و صنعت برگزار شد
با حضور بيش از 500 تن از استادان، مدیران و کارشناسان روابط عمومی از سراسر کشور

هشتمین کفرانس روابط عمومی و صنعت برگزار شد 
هشتمین کنفرانس روابط عمومی و صنعت با حضور بیش از 
۵۰۰ تن از استادان، مدیران و کارشناسان روابط عمومی از 
سراسر کشور در محل مرکز نمایشگاه های بازار بزرگ ایران 

برگزار شد.
محمدرضا غفوری دبیر کنفرانس روابط عمومی و صنعت سخنران 
بعدی این کنفرانس بود که به ارایه گزارشی از روند فعالیت های 
این دبیرخانه چرداخت و تاکید کرد که موضوع اصلی این 
کنفرانس با در نظر گرفتن شرایط اقتصادی موجود و تاکید بر 
نقش روابط عمومی در حل برخی از بحرانی های سازمان طراحی 

و تدوین شده است.
نرمافزاریکاربردیاستکهبتوانيمآنرانصبکنيمو

بتوانيمازآندرآمدکسبنمائيم
بهزادحسین عباسی به عنوان اولین سخنران بخش علیم این 
کنفرانس به ارایه مقاله ای با عنوان »کسب و کارها و اپلیکیشن های 
جدید ارتباطی و خدماتی« پرداخت. عباسی در این مقاله با بیان 
این مطلب که اپلیکیشن ها تا چهار سال آینده جای وبسایت ها را 
می گیرند تأکید کرد باید روابط عمومی ها هرچه سریعتر خود را 
با فناوری های روز تطبیق دهند تا از دنیای پیشرفته فناوری و 
فضای مجازی عقب نماند. مدرس و مشاور دیجیتال مارکتینگ 
در پایان گفت: اپلیکیشنی کاربردی است که بتوانیم آن را نصب 

کنیم و بتوانیم از آن اپلیکیشن درآمد کسب نماییم.
روابطعمومیراجدیبگيريدوبهزبانروزسخنبگوييم

دکتر جمشید اثنی عشری عضو شورای سیاست گذاری کنفرانس 

روابط عمومی و صنعت سخنران بعدی این کنفرانس بود که مقاله 
خود را تحت عنوان »تعامل ساختاری روابط عمومی و سازمان با 
رویکردی یکپارچگی« ارائه کرد. اثنی عشری در این مقاله گفت: 
روابط عمومی روح سازمان است ویترین سازمان هم نیست و 
بخشی از وظایف مدیریت به شمار می رود. وی تأکید کرد: باید 
روابط عمومی ملی را افزایش دهیم تا نقش روابط عمومی ها در 

سازمان ها پررنگتر شود. وی در ادامه با تاکید بر این موضوع 
ارزیابی  و  محک  شناسائی،  راه  بهترین  که 

روابط عمومی ها در زمان بحران است ادامه 
داد: روابط عمومی را جدی بگیریم و به 

زبان روز سخن بگوییم.
ذینفعانماکسانیهستند
کهدربرنامههایماتأثير

خواهندگذاشت
مقاله  دکتر حمید شکری خانقاه 
خود را با عنوان »ارتباطات مؤثر با 

ذینفعان برون سازمانی« ارائه کرد. وی 
با بیان این مطلب که بزرگترین ضعف 

روابط عمومی های ما این است که استراتژی 
محور نیستند ادامه داد: روابط عمومی یک فرایند 

ارتباطی راهبردی است. این مدرس ارتباطات با بیان این 
مطلب که روابط عمومی بومی را باید با استاندارد جهانی پیاده 
کنیم تأکید کرد: روابط عمومی راهبردی هنر هک کردن انسان ها 
است و روابط عمومی باید قادر باشد دیگران را به راحتی هک بکند. 
دکتر شکری خانقاه در ادامه ادامه: سازمانی که چشم انداز ندارد، 
آینده ندارد. این مدرس ارتباطات در پایان گفت: ذی نفعان ما 

کسانی هستند که در برنامه های ما تأثیر خواهند گذاشت.
روابطعمومیهابايدبهسمتيادگيریهنرديجيتال

بروند
آخرین ارائه مقاله در نوبت صبح توسط دکتر علی مصریان از 
اعضای کمیته علمی هشتمین کنفرانس روابط عمومی و صنعت 
تحت عنوان »بررسی نقش قاره ششم در صنعت« ارائه شد. دکتر 

علی مصریان هفت عامل را از نقاط قوت قاره ششم نام برد.
از بین رفتن زمان و مکان، شکل گیری خرد جمعی، تغییر در 
مفهوم قدرت، فرهنگ و تغییر سبک زندگی، جذابیت و تنوع، 
کاهش هزینه های اقتصادی، اجتماعی و– و از بین رفتن انحصار 
رسانه ای و گسترش آن عناوینی بودند که وی از آنها به عنوان 
نقاط قوت قاره ششم نام برد. مصریان در ادامه با تأکید بر این 
موضوع که رسانه های مکتوب در آینده ای نزدیک از بین خواهند 
رفت گفت: قاره ششم همینطور که مزیت هایی دارد نقاط ضعفی 
هم دارد که می توان به دو مورد از این نقاط ضعف اشاره کرد. وی 
از ماهیت مجازی افراد و عامیانه شدن اطلاعات به عنوان نقاط 
ضعف قاره ششم نام برد. وی در ادامه گفت: برای اینکه بتوانیم 

در فضای قاره ششم اثربخش باشیم نیازمند یک هنر هستم که 
آن هنر دیجیتال است و روابط عمومی ها باید به سمت یادگیری 
هنر دیجیتال بروند. توسعه برند بنگاه های اقتصادی و صنعتی با 
استفاده از قاره ششم از نکاتی بود که عضو کمیته علمی هشتمین 
کنفرانس روابط عمومی بر آن تأکید کرد. علی مصریان در پایان 
گفت: برای حفظ برند سازمان باید برای دیده شدن، خانه ای در 
قاره ششم بسازیم و برای پیدا کردن این خانه نیازی به آدرس 

نیست.
نقشرسانهها،روابطعمومیوفضای

مجازیدرسيلاخيرکشور
موضوع  با  تخصصی  پنل  برگزاری 
با  بحران  مدیریت  و  روابط عمومی 
ضیایی پرور  حمید  دکتر  مدیریت 
مدیرکل دفتر مطالعات و برنامه ریزی 
رسانه ها و با حضور دکتر علی مصریان 
عضو کمیته علمی هشتمین کنفرانس 
روابط عمومی و صنعت، حسن رضایی 
مدیرکل روابط عمومی بنیاد مسکن انقلاب 
مدیرکل  تقی پور  امیرعباس  اسلامی 
روابط عمومی سازمان تأمین اجتماعی و جلال ملکی 
سخنگوی سازمان آتش نشانی بخش بعدی هشتمین کنفرانس 
روابط عمومی و صنعت بود. در ابتدای این پنل دکتر ضیایی پرور 
به نقش رسانه ها و روابط عمومی در مرحله قبل از بحران و نقش 
رسانه ها و روابط عمومی در بحران پرداخت. سپس حسن رضایی 
مدیرکل روابط عمومی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شرحی از 
خدمات این بنیاد را برای حاضران ارائه کرد. رضایی گفت: بنیاد 
مسکن بیشتر در سطح روستاها و مقاوم سازی خانه های روستایی 

کار می کند. یکی از اهداف کاری ما پیشگیری است. تاکنون دو 
میلیون واحد روستایی مقاوم سازی شده است. بعد از امداد و نجات 
بنیاد مسکن وارد میدان می شود. وظیفه ما در بحران این است 
که بتوانیم بمباران خبری کنیم. امیدواری به مردم بدهیم و 
آگاه سازی مردم را انجام دهیم.رضایی ادامه داد: روابط عمومی 
باید نقاط بحران زده را بشناسد و اطلاعاتی از منطقه از لحاظ 
اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی بدست آورد. نسخه واحدی برای 
تمام محیط بحرانی نباید داده شود و ویژگی های سیاسی و 
فرهنگی و آداب و رسوم مناطق باید لحاظ شود.دکتر علی مصریان 
عضو کمیته علمی روابط عمومی و صنعت به عنوان دومین 
سخران پنل گفت: جایی اگر آتش گرفته، آتش را نباید خاموش 
کنیم، آتش افکار عمومی را باید خاموش کنیم. مصریان تأکید 
کرد در حوادث، پیش دستی خبر با رعایت واقعیت ها و بیان 
مطالب واقعی آن اتفاق و حادثه انجام بشود و تکرار آن باید بر 

اساس آن حادثه تفاوت پیدا کند.
جلال ملکی سخنگوی سازمان آتش نشانی دیگر شرکت کننده 
پنل این تخصصی بود که سخنان خود را این گونه آغاز کرد: ۱۸روز 
در زمان سیل در مناطق سیل زده بودم. تعریف از روابط عمومی 
وضعیت  پلاسکو  حادثه  در  است،  غلطی  تعریف  بحران 
۱۸آتش نشان مهم بود. ملکی تاکید کرد روابط عمومی باید بداند 
در هر مرحله ذایقه مخاطب چیست؟ سخنگوی سازمان 
آتش نشانی گفت: مهمترین وظیفه روابط عمومی ها در بحران 
آرامش دادن است. ملکی در پایان گفت روابط عمومی در بحران 
فاز جدید از روابط عمومی است.انجام گفت وگوی تلفنی با برخی 
از خبرنگاران حاضر در مناطق سیل رده و ارایه تجارب آنها از 
فعالیت در این مناطق برای مخاطبان بخش دیگر این پنل را 
تشکی داد. رفتار ارتباطی مثبت و مسئولیت اجتماعی همان 

مردمداری و روابط عمومی است ارائه مقاله »الگوی کاربردی 
مدیریت ارتباطات مثبت برون سازمانی« توسط دکتر احمد 
یحیایی ایله  بخش بعدی این کنفرانس بود. دکتر یحیایی ایله ای 
در این مقاله گفت: اولین اصل، توسعه ارتباطات و ذهنیت مثبت 
است و در هر روابط عمومی خوشنامی مطرح است نه شهرت.وی 
با بیان اینکه یکی از کارکرد رسانه ها این است که اتفاقات بد را 
بزرگ می کنند گفت: کارکنان روابط عمومی باید انسان هایی 
انتقادپذیر، ساده و متواضع باشند. باید کمک کنیم که سازمان ما 
سازمانی شفاف و پاسخگو باشد و این مساله از کارکردهای 
روابط عمومی ها است و تا زمانی که انرژی روابط عمومی ها صرف 
تبلیغات و پول می شود این مسائل اتفاق نمی افتد.دکتر یحیایی 

ایله ای استراتژی های ارتباطی مثبت را اینگونه برشمرد:
۱- انتشار اطلاعات امیدبخش ۲- انتشار اخبار توسعه بخش  
۳- پایبندی به شفافیت و صداقت ۴- ترویج مردمداری۵- احترام 

همه کسی ۶- شنیدن صدای مخالف۷- ترویج انتقادپذیری
وی در پایان گفت: رفتار ارتباطی مثبت و مسئولیت اجتماعی 

همان مردم داری و روابط عمومی است.
آپ های  استارت  و  آپ ها  استارت  روابط عمومی  مزایای 

روابط عمومی سئو، توسعه محصول، رهبری فکری
ارائه مقاله »روابط عمومی استارت آپ ها و استارت آپ های 
روابط عمومی« توسط آرمان صفایی مدرس مرکز کارآفرینی 
دانشگاه صنعتی شریف آخرین مقاله هشتمین کنفرانس 

روابط عمومی و صنعت بود.
وی در این مقاله مزایای روابط عمومی استارت آپ ها و استارت 

آپ های روابط عمومی  اینگونه برشمرد:
۱- سئو ۲- توسعه محصول ۳- رهبری فکری

صفایی در ادامه گفت: استارت آپ ها باید؛ رصد و مانتورینگ کنند، 
تاثیرگذار باشد، در رویدادها حضور داشته باشند، در شبکه های 
اجتماعی حضور داشته باشند و تولید محتوا و کمپین رسانه ای 

داشته باشند.

امیرعباس تقی پور مدیرکل روابط عمومی سازمان 
تامین اجتماعی سخنران بعدی این پنل بود. وی با 
بیان این مطلب که سازمان تامین اجتماعی بیش از 
۴۲میلیون نفر تحت پوشش دارد گفت: هرگونه 
اهمال در ارائه خدمات به افراد مشمول سازمان تامین 

اجتماعی می تواند منجر به بحران شود.

روابط عمومی در کشور رو به جلو است
کاظمی دینان با خوشامدگویی به حاضرین در این 
کنفرانس  دست اندرکاران  گفت:  کنفرانس 
روابط عمومی و صنعت در تلاش اند که محتوای ارایه 
شده در این کنفرانس هرساله از پیشرفت مناسبی 
به لحاظ کیفی نسبت به گذشته برخوردار گردد تا 
افراد شرکت کننده بتوانند همگام با تحولات و 
پیشرفت های تکنولوژی حرکت کرده و از ابزارهای 
نمایند.  استفاده  ممکن  نحو  بهترین  به  نوین 
حرکت  کرد:  تأکید  همچنین  کاظمی دینان 

روابط عمومی در کشور رو به جلو است.

مرکز ارتباطات گروه سایپا، برترین 
و  پاسخ گویي  در  کشور  روابط عمومي 

کنش گرایي
مرکز ارتباطات و امور بین الملل گروه 
خودروسازي سایپا به عنوان برترین روابط 
و  پاسخ گویي  حوزه  در  کشور  عمومي 
کنش گرایي، لوح تقدیر و تندیس دبیرخانه 
دائمي ستاد برگزاري هفته روابط عمومي 

ایران را دریافت کرد.
با  همزمان  سایپانیوز؛  گزارش  به 

برگزاري همایش روابط عمومي الکترونیک که به همت ستاد برگزاري 
هفته روابط عمومي برگزار شده، مرکز ارتباطات و امور بین الملل گروه 

خودروسازي سایپا، لوح تقدیر و تندیس این 
همایش را به عنوان روابط عمومي پاسخ گو و 

کنش گرا دریافت کرد.
در لوح تقدیر دریافت شده آمده است: 
“پاسخ گویي یکي از اصلي ترین وظایف روابط 
از  و  اقتصادي  فعلي  شرایط  در  عمومي 
مهم ترین کارکردهاي ارتباطي با مشتریان 
است؛ ضمن تقدیر و تشکر از تلاش هاي مرکز 
ارتباطات و امور بین الملل گروه خودروسازي 
سایپا، لوح تقدیر ستاد برگزاري هفته روابط 
عمومي به عنوان روابط عمومي پاسخ گو و کنش گرا به آن مرکز تقدیم 

مي شود.”

از سوي ستاد برگزاري هفته 
روابط عمومي ایران انتخاب شد؛

مرکز ارتباطات گروه 
سایپا، برترین 
روابط عمومي کشور 
در پاسخ گویي و 
کنش گرایي

مدال زرین 
روابط عمومی به 

منصور یزدی زاده اهدا شد
برگزاریمراســماهدایمــدالزرين
روابطعمومــیدرســال8۹بهمنصور
يــزدیزادهمديرعامــلذوبآهن
اصفهانبهعنوانمديرحامیروابط

عمومیبخــشبعدیاين
کنفرانسبود.
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حضور دکتر لاریجانی 
در آیین کلنگ زنی 
مجتمع فرآوری 
خاک های صنعتی 
شهر تربت حیدریه

رئیس مجلس شورای اسلامی در مراسم کلنگ زنی مجتمع 
فرآوری  خاک های صنعتی شهر تربت حیدریه شرکت 
کرد. دکتر علی لاریجانی رئیس مجلس شورای اسلامی 
در سفر دو روزه به استان خراسان رضوی عصر امروز )پنج 
شنبه، ۱۲ اردیبهشت ماه( در مراسم کلنگ زنی مجتمع 
فرآوری  خاک های صنعتی شهر تربت حیدریه شرکت 
کرد.در این مراسم مدیران اجرایی این پروژه توضیحاتی 

را در رابطه با دلایل توجیهی و کارشناسی 
اجرای پروژه ارائه کردند. لازم به ذکر است 
که عملیات اجرایی پروژه مجتمع فرآوری 
خاک های صنعتی در مساحت ۳۰ هکتاری 
در حاشیه شهر تربت حیدریه با سرمایه 
ریالی ۱۵۰ میلیارد تومانی و سرمایه 

ارزی ۱۰ میلیون یورویی کلید خورد.

مهدی میراشرفی رئیس گمرک ایران، تراز تجاری سال گذشته را مثبت 
۱.۷ میلیارد دلار اعلام کرد و گفت: صادرات غیرنفتی سال گذشته 
۴۴.۳ و واردات ۴۲.۶ میلیارد دلار بود.به گفته وی در بحث صادرات 
نسبت به سال قبل از آن ۵.۶ درصد کاهش داشتیم که بیشتر ناشی 
از تحریم ها بود. میراشرفی ادامه داد: در بحث واردات نیز نسبت به 
سال 9۶، ۲۱.۷ درصد کاهش داشتیم و عمده کاهش کالا های وارداتی 
مربوط به گروه کالا های مصرفی و لوکس بود که به طور یقین مصوبه 
هیأت وزیران مبنی بر ممنوعیت ورود یک هزار و ۳۳9 قلم کالا در این 
امر مؤثر بود.وی با اشاره به شرایط تحریم و تأثیر آن بر صادرات ادامه 
داد: در صورتی که مدیریت بهتری داشته و هماهنگی بین دستگاه ها 
را افزایش دهیم، می توانیم آثار تحریم را به حداقل رسانده و بهتر از 
آنچه که وجود دارد، تجارت خارجی را مدیریت کنیم. میر اشرفی بیان 
کرد: توسعه صادرات غیرنفتی، تولید و صادرات و درخواست واردات در 

کمترین زمان از مهمترین مباحث در توسعه گمرک های کشور است.

مهدی ميراشرفی

تراز تجاری پارسال 
مثبت ۱.۷ میلیارد 
دلار برآورد شد

مازیار حسینی، معاون مسکن و ساختمان وزیر راه و شهرسازی با 
اشاره به این که قیمت مسکن و اجاره بها دستوری نیست، گفت: 
تکمیل مسکن شهرهای پردیس، اندیشه، پرند و هشتگرد می تواند 
به کنترل قیمت و اجاره بهای مسکن کمک کند. حسینی گفت: وقتی 
تولید و عرضه کم می شود حتماً قیمت بالا می رود. اگر به این ویژگی 
سایر پارامترهای اقتصادی از جمله افزایش دستمزدها، افزایش مصالح 
ساختمانی، افزایش قیمت زمین و غیره اضافه شود، طبیعی است که 
قیمت مسکن نیز افزایش داشته باشد. معاون وزیر راه و شهرسازی 
با تأکید بر این که قیمت مسکن و اجاره، دستوری نیست، افزود: به 
عنوان نمونه، متقاضیان اجاره و خرید مسکن وقتی نتوانند در تهران 
به شهرهای  قاعدتا  کنند  اجاره  را  موردنظر خود  واحد مسکونی 
پیرامون تهران رجوع می کنند. وزارت راه و شهرسازی برای این مورد 
نیز تکمیل و راه اندازی واحدهای مسکونی را در شهرهای جدید در 

برنامه قرار داده و اتمام واحدها با سرعت در دستور کار قرار دارد.

مازيار حسينی

قیمت مسكن ، 
دستوری کاهش 
نمی یابد

و شهرسازی گفت: مسکن  راه  وزیر  اسلامی،  محمد 
امید بعداز افتتاح در تهران در ۲۷۰ محله کشور ساخته 
می شود.  به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه خبری وزارت 
راه و شهر سازی، وی درباره ادامه افتتاح مسکن امید و 
خانه دار  برای  اولی ها  خانه  جوان  زوج های  امیدواری 
شدن، گفت: قطعاً باید این عزیزان امیدوار باشند زیرا 
ادامه دارد. وزیر راه و شهرسازی  افتتاح مسکن امید 
درباره فاز جدید افتتاح مسکن امید بیان کرد: مسکن 
کردیم  اعلام  که  فرسوده  بافت های  همان  در  امید 
ساختش ادامه خواهد داشت و در حال حاضر هم در 
بقیه شهرها این مسکن ها در حال ساخت است.وی ادامه 
داد: مسکن امید در ۲۷۰ محله سراسر کشور در حال 

ساخت و احداث است.

محمد اسلامی

زوج های جوان و 
خانه اولی ها امیدوار 
باشند

با استناد به گزارش بانک جهانی، بازار نفت، یکی از مهم ترین 
زمینه های رقابت بین کشورهای منطقه و چه  بسا دنیا به شمار 
می رود. به طوری که اوپک و روسیه بعد از چندین سال رقابت 
نفتی در سال ۲۰۱۶ برای ثبات در بازار جهانی مجبور به توافق 
با یکدیگر شدند. از سویی بر اساس داده های بانک جهانی در 
سال ۲۰۱۸ مشخص می شود که درآمدهای نفتی کشورها باعث 
نمی شود که اقتصادی پویا داشته باشند و اتفاقا برخی از کارشناسان 
اقتصادی معتقدند که کشورهایی که بودجه آنها وابستگی نفتی 
زیادی دارند اقتصادی آسیب پذیر داشته و امکان به وجود آمدن 
چالش برای آن نسبت به دیگر کشورها که وابستگی کمتری دارند 
بیشتر است.برآوردهای بانک جهانی در خصوص طول عمر ذخایر 
نفتی کشورهای جهان بر پایه میزان تولید و میزان ذخایر اثبات 
شده فعلی آن ها انجام شده و میزان زمان)سال( اشاره شده در 

اینفوگرافی براساس میزان تولید فعلی کشورها است.

بانک جهانی

ذخایر نفت و گاز 
کشور های جهان 

مسعود خوانساری، رئیس اتاق بازرگانی تهران در واکنش به تفکیک 
وزارتخانه های بازرگانی و صنعت و معدن، با انتقاد از تصدی گری 
دولت در اقتصاد گفت: در هیچ کجای دنیا وزارتخانه ای نمی بینید 
که کارخانه خودروسازی یا تشکیلاتی مثل ایدرو یا ایمیدرو تحت 
مدیریتش داشته باشد. او در این گفت وگو اظهار کرد: ما در این زمینه 
قبلاً بحث کرده ایم و معتقدیم هرچقدر دولت بزرگ تر شود، موانع 
پیشِ روی بخش خصوصی بیشتر خواهد شد. رئیس اتاق بازرگانی 
تهران گفت: این یک اصل است که هرچقدر دولت بتواند در بخش 
نه  باشد  فعال تر  در بخش حاکمیت  و  کند  تمرکز  سیاستگذاری 
داشت.  بازار خواهیم  و  اقتصاد  در  بیشتری  موفقیت  تصدی گری، 
خوانساری اضافه کرد: این در حالی است که اگر بخش تصدی گری 
را از وظایف وزارتخانه ها جدا کنیم و دولت و وزارتخانه ها تنها به دنبال 
سیاستگذاری در اقتصاد باشند، نه تنها مشکلی ایجاد نمی شود بلکه 

من تصور می کنم می توان وزارتخانه های بیشتری را هم ادغام کرد.

مسعود خوانساری

هیچ  وزارتخانه ای 
در دنیا 
خودروسازی ندارد

عبدالناصر همتی، رئیس کل بانک مرکزی اعلام کرد: براساس ساختار سیاست 
پولی جدید و به کمک عملیات بازار باز، بانک مرکزی به دنبال آن است که با 
مدیریت نرخ سود کوتاه مدت و تغییر کانال اثرگذاری سیاست پولی، نرخ تورم 
را به صورت پایدار مدیریت کند. همتی در یادداشت اینستاگرامی خود نوشت: با 
وجود نوسان های اقتصادی سال پیش با اقدام های کنترلی، رشد نقدینگی در 
سال 9۷ معادل ۲۳ درصد، یک واحد درصد بیشتر از سال 9۶ و هفت واحد 
درصد کمتر از سال 9۴ ثبت شد. همتی اضافه کرد: براساس ساختار سیاست 
پولی جدید و به کمک عملیات بازار باز، بانک مرکزی به دنبال آن است که با 
مدیریت نرخ سود کوتاه مدت و تغییر کانال اثرگذاری سیاست پولی، نرخ تورم 
را به صورت پایدار مدیریت کند. وی افزوده است: سیاست های پولی پیشین در 
مورد کنترل میزان »کلی پول« با ساختار جدید سیاستگذاری پولی اصلاح شده 
و نااطمینانی درباره کنترل تقاضای پول کاهش پیدا خواهد کرد. رئیس کل 
بانک مرکزی تصریح کرد: شرط موفقیت این سیاست های اصلاحی، انضباط 

مالی دولت و اصلاح ناترازی ترازنامه بانک هاست که پیگیری خواهد شد.

عبدالناصر همتی

برنامه بانک 
مرکزی برای 
مدیریت تورم

ساز  و  ساخت  گفت:  تهران  استاندار  محسنی  بندپی  انوشیروان 
پلاسکو آغاز شده است و تصور می کنم بر اساس برنامه زمان بندی 
و پیش بینی قبلی ظرف دو سال آینده این پروژه  به اتمام برسد.  وی 
دیروز در جریان بازدید از ساختمان جدید پلاسکو با بیان این مطلب 
اظهار داشت: در حال  حاضر آنچه لازم بود تا شروع کار پروژه  انجام 
شود، محقق شده است و در دو ضلع شرقی و غربی این ساختمان با 
به کارگیری ۸۰۰ تن آهن آلات و بتن استحکام لازم برای بنای باقی  
مانده انجام شده است تا ساخت ساختمان جدید »پلاسکو« آغاز شود.

در این پروژه بویژه در بخش معماری ابتکار عملی انجام شده است که 
از معماری ایرانی و اسلامی و آخرین دستاوردهای علم روز بویژه برای 
تأمین ایمنی بهره گرفته شود. استاندار تهران تأکید کرد: باید فرهنگ 
توجه دقیق به موضوع »ایمنی« در بناهای کشور جا بیفتد و این بنا 
قطعاً برابر استانداردهای روز و با بهره گیری از بالاترین سطح ایمنی 

ساخته خواهد شد.

انوشيروان محسنی  بندپی 
ساختمان جدید 
پلاسكو تا ۱400 
به بهره برداری 
می رسد

سازندگان  انجمن  مدیره  هیأت  رئیس  تالاری،  سیروس 
تجهیزات صنعت نفت گفت: در ۱۰ سال گذشته شاهد یک 
انقلاب صنعتی در کشور بودیم، آنچه موجب شد دولت های 
ایران در مقابل تحریم ها مقاومت کنند، درآمدهای نفتی نبود، 
بلکه ظرفیت های صنعتی داخل کشور بود. اکنون هم نباید 
تحریم نفتی را در بوق و کرنا کرد؛ به جای آن بایستی به 

ظرفیت های داخلی کشور  توجه بیشتری شود.
ایشان  در بیست و چهارمین نمایشگاه بین المللی نفت، گاز، 
پالایش و پتروشیمی گفت: امروز ما تحت شدیدترین تحریم ها 
هستیم اما ظرفیت های ملی ما برای مقابله با تحریم ها بی نهایت 
برابر  در  را  نفت  آنچه صنعت  معتقدیم  است. همان طور که 
تحریم ها سرپا نگه داشت، شرکت های خارجی و یا دلارهای 
نفتی نبود، بلکه توان شرکت های داخلی فعال در صنعت نفت و 

ظرفیت های ملی ایجاد شده در این صنعت بود.

سيروس تالاری

با ظرفیت  داخلی 
ایران مقاوم شد، نه 
درآمدهای نفتی

خبر
دستیار ارشد وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی خبر داد؛ 

توزیع حواله های کاغذ با قیمت 
مصوب در روزهای آینده 

فرهنگ  وزیر  ارشد  دستیار 
به  اشاره  با  اسلامی  ارشاد  و 
برخورد قانونی با تخلف برخی 
کاغذ  واردکننده  شرکت های 
توزیع آن  ارز دولتی و عدم  با 
روزهای  ظرف  گفت:  بازار  در 
آینده حواله های کاغذ با قیمت 

مصوب قبلی توزیع می شود. 
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه 
خبری وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، حسین انتظامی با بیان این مطلب گفت: در سال 
گذشته ۲۶۰ هزار تن کاغذ، ویژه مطبوعات و  کتاب با ارز 
دولتی وارد شده که فقط ۱۰ درصد آن با موافقت معاونت های 
تخصصی وزارت فرهنگ به دست مصرف کنندگان مطبوعاتی 

و انتشاراتی رسیده است.
وی در همین زمینه توضیح داد: در این بین ۱۳۰ شرکت 
بازرگانی، تخلف داشته اند که تخلف ۴۵ شرکت بیش از هزار 
تن است؛ یعنی کاغذ وارد شده با ارز دولتی را به صورت آزاد 

در بازار  فروخته اند.
دستیار ارشد وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در عین حال با 
تاکید بر اینکه ثبت سفارش تقریبا همه این کاغذها مربوط به 
۵ ماهه اول سال 9۷ یعنی پیش از تشکیل کارگروه ساماندهی 
که  کارگروه  اعضای  خوشبختانه  کرد:  تصریح  است،  کاغذ 
نمایندگان تام الاختیار دستگاه های متولی هستند با همفکری 
و هماهنگی، تدابیر انضباطی لازم را در خصوص این شرکت ها 

شروع کرده اند.
وی افزود: اسامی این شرکت ها که منتشر و بررسی سایر 
درخواست هایشان متوقف شده، به سازمان تعزیرات داده شده 
تا برخورد قانونی بکند. بعلاوه به خودشان هم اعلام شده اگر 
کاغذهای وارداتی را تعیین تکلیف نکنند سایر اقدامات تنبیهی 
از جمله متوقف کردن درخواست های در جریان و همچنین 

تقاضای ابطال کارت بازرگانی در دستور کار قرار می گیرد.
انتظامی تاکید کرد: مقایسه ارقام واردات و مصرف یکساله اخیر 
نشان می دهد که بخشی از آن واردات، موجود است، به عبارت 
بهتر در جاهایی پنهان شده تا دلالان بتوانند با کمبودنمایی، 

قیمت را به سطوحی غیرمنطقی ببرند.
ظرف  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  ارشد  دستیار 
روزهای آینده حواله های کاغذ  با قیمت مصوب قبلی توزیع 

می شود.
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دکتر لاریجانی در همایش بزرگداشت روز معلم در شهر تربت حيدریه؛

شروط ۱۲گانه آمريکا شرف ملت ايران را زير پا می گذارد
دکتر لاریجانی  رئیس مجلس شورای اسلامی در همایش 
بزرگداشت روز معلم در شهر تربت حیدریه در واکنش به 
اقدامات آمریکایی ها علیه کشورمان گفت: آمریکا پیش از 
توافق هسته ای اعلام کرد که می خواهیم در این رابطه با 
شما توافق کنیم از این رو به مدت دو سال مذاکرات صورت 
گرفت و در این عرصه به توافق رسیدیم و همه کشورها 
این توافق را پذیرفتند، حال یک موجود عجیب و غریب 
به زیر این قرارداد زده است و اعلام می کند که شما باید 
۱۲ شرط جدید من را بپذیرید.وی با اعلام اینکه شروط 
۱۲گانه آمریکا شرف ملت ایران را زیر پا می گذارد، افزود: 
این شروط حقوق ملت را به ذلت می کشد پس باید در 
مقابل این اقدامات بایستیم و صبور باشیم زیرا در صورت 
ایستادگی این موجود مجبور به تمکین خواهد شد.دکتر 
لاریجانی با بیان اینکه معلمان به عنوان انسان های فهیم، 
همواره آینده کشور را می سازند، ادامه داد: معلمان همواره 
با شرافت زندگی کرده و هر کاری را نمی کنند و هر سخنی 
را نمی گویند و اگر مطلبی گفته شود برای عزت و ارتقاء 

کشور است لذا در این رابطه مسئله شخصی ندارند.
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه زحمات 
فرهنگیان و معلمان موجب تربیت فرزندان مجاهد در 
کشور شده است، خاطر نشان کرد: به طور حتم کار بزرگ 
و ارزشمندی بر عهده معلمان است.وی با گرامیداشت یاد 
و خاطره استاد شهید مطهری گفت: شهید مطهری یک 
معلم واقعی انقلاب بود و فکر انقلاب در تئوری پردازی های 
ایشان و دیگر بزرگان انقلاب مشهود است؛ از طرف دیگر 
یکی از خصوصیات بارز شهید مطهری، عشق به فراگیری 
علم بود؛ ایشان همواره اهل تفکر و ابتکار بود و افرادی را 

که تربیت می کرد نیز اینگونه بودند، از شهید مطهری 
بیش از صد جلد کتاب منتشر شده که این موضوع 
نشان دهنده آن است که ایشان ذهن جبار و فکوری 
داشت.رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به دغدغه ها 
و مشکلات فرهنگیان در کشور گفت: نمایندگان مجلس 
همواره مسائل و مشکلات فرهنگیان را دنبال کرده اند اما 
بهرحال برای تدوین بودجه ملاک لایحه دولت است و در 
این لایحه برای اعتبارات سقفی وجود دارد اما نمایندگان 
مجلس همواره اصرار دارند که اعتبارات آموزش و پرورش 
و آموزش عالی ارتقاء یابد. در لایحه بودجه سال 9۸ بیش 
از ۴ هزار میلیارد تومان به اعتبارات آموزش و پرورش 
افزوده شده است که  این بودجه به جز منابع درآمدی 
حاصل از فروش اموال است.وی با اشاره به پیشنهادات 

مطرح شده در مراسم امروز درباره کاهش سن 
بازنشستگی فرهنگیان ادامه داد: در شرایط 

با  بازنشستگی  صندوق های  کنونی 
مشکلاتی روبه رو هستند از این رو این 
صندوق ها باید پابرجا باشند تا بتوانند 

نیازها را جبران کنند از این رو مجلس و مرکز 
پژوهش ها اقدامات اصلاحی را در لایحه 

تا  دادند  صورت  امسال  بودجه 
صندوق ها بتوانند به افراد خدمات 

ارائه کنند.
دکتر لاریجانی با بیان اینکه 
صندوق های  مشکلات  از  یکی 
بازنشستگی پایین آوردن سن 
بازنشستگی است، گفت: به نظر 

می رسد که علت اصلی مشکل صندوق ها همین موضوع 
است و با کاهش سن بازنشستگی عملا توان اجرایی 
صندوق ها کاهش یافته و در این میان افرادی که به 
صورت کامل ۳۰ سال کار کرده اند، دچار ضرر خواهند 
شد.رئیس قوه مقننه با اشاره به تلاش مجلس برای تعیین 
تکلیف لایحه رتبه بندی معلمان خاطر نشان کرد: مطابق 
قانون اساسی اقدامات و برنامه های دارای بار مالی باید در 
قالب لایحه توسط دولت به مجلس ارائه شود و اگر طرح 
نمایندگان دارای بار مالی باشد، شورای نگهبان با آن 
مخالفت خواهد کرد بنابراین تعیین تکلیف این لایحه 
باید با کمک دولت انجام شود.وی ادامه داد: در بحث 
معیشت معلمان نیز مجلس حداکثر توان و تلاش خود را 
انجام داده به طوری که در بودجه سال 9۸ دولت اصرار 
داشت که حقوق کارمندان تنها ۲۰ درصد به صورت 
متوسط افزایش یابد اما نمایندگان با توجه به شرایط 
کشور مصوب کردند که به اقشار پایین تر ۴۰۰ هزار 
تومان طبق پایه قرارداد افزوده شده و بقیه افزایش 
۱۰ درصدی داشته باشند از این رو سازمان برنامه و 
بودجه و وزارت آموزش و پرورش باید در جهت 
مشکلات فرهنگیان اقدام کنند.دکتر 
لاریجانی بر لزوم همدلی و انسجام 
میان مردم و مسئولان تأکید کرد و 
با دشمن طرف  گفت: زمانی که 
برای  ابزارها  تمام  از  باید  هستیم 
مقابله با آن استفاده کنیم و در این 
میان نباید همدیگر را آزار دهیم چرا که 

همگی در یک کشتی قرار داریم.

 مانور 
روحانی روی 
توان دور زدن 
تحریم ها

 برخلاف ادعاهای مایک پمپئو که گفت تحریم ایران تاثیری بر بازار جهانی نفت و انرژی ندارد اما گزارش  های میدانی حکایت از این دارد که در حال حاضر به دلیل عرضه بسیار کم نفت سنگین 
و باکیفیت، قیمت این محصول در بازارهای جهانی در برخی معاملات تا ۲ دلار و نسبت به سال گذشته تا ۷ دلار در هر بشکه افزایش داشته است. ایران و ونزوئلا مهم ترین تولید کنندگان نفت 
سنگین دنیا هستند و اکنون نبود ثبات در ونزوئلا و همچنین تحریم نفتی آمریکا علیه ایران باعث شده نفت سنگین و باکیفیت با قیمت بیشتری در بازار عرضه شود. بر همین اساس طبق 
گزارش رویترز، برخی شرکت  های چینی خریدار نفت ایران، مجبور شده  اند در معاملات جدید خود با برخی کشور ها از جمله عراق و آنگولا، هر بشکه نفت را ۲ دلار گران      تر نسبت به گذشته 
خریداری کنند.در همین باره دیروز حسن روحانی در سی امین جشنواره ملی قدردانی از کارگران نمونه کشور، درباره وضعیت فروش نفت ایران اظهار داشت: آمریکا می خواهد از طریق فشار 
به صادرات نفت ما نگذارد نفت صادر کنیم؛ برای چه نگذارد؟ برای اینکه درآمد ارزی ما را کاهش دهد. درآمد ارزی برای چه کاهش پیدا کند؟ برای اینکه نیازمندی   هایی که ما در داخل داریم 
یا برای تولید یا برای کالاهای اساسی و یا برای واردات برخی محصولاتی که نیاز داریم دچار مشکل شود. پس مقابله با آمریکا یک راهش که خط مقدم است شما کارگران عزیز هستید. 
رئیس جمهور با بیان اینکه آمریکایی ها در ماه های آینده متوجه می شوند که صادرات نفت خود را ادامه خواهیم داد، تصریح کرد: ممکن است از یک راه درها را روی ما ببندند، اما یک باب 

وجود ندارد که آمریکا فشار می آورد تا بسته شود، بلکه هنوز ۶ در وجود دارد و ما با قدرت به صادرات نفت ادامه خواهیم داد.

به گزارش اعتبار به نقل پژوهشکده پولی بانکی از بالغ بر ۶۷۱ هزار فقره چک 
به ارزش بالغ بر 9۷ هزار میلیارد ریال در اسفندماه 9۷ در کل کشور برگشت 
داده شده است. بالغ بر ۷ میلیون و ۶۰۰ فقره چک به ارزشی بالغ بر ۱۰۳۱ 
هزار میلیارد ریال در اسفندماه ۱۳9۷ در کل کشور مبادله شد که نسبت به 
ماه قبل )بهمن 9۷( از نظر تعداد و مبلغ به ترتیب ۱۵.۳ درصد و ۳9.۱ درصد 
افزایش نشان می دهد. در ماه مورد گزارش در استان تهران بالغ بر ۲ میلیون 
و ۷۰۰ هزار فقره چک به ارزشی حدود ۵۷۱ هزار میلیارد ریال مبادله شد. 
همچنین بالغ بر ۶۷۱ هزار فقره چک به ارزشی بالغ بر 9۷ هزار میلیارد ریال 
در اسفندماه ۱۳9۷، در کل کشور برگشت داده شده است که نسبت به ماه 
قبل از نظر تعداد و مبلغ به ترتیب ۴.۶ درصد و ۱۷.۸ درصد افزایش نشان 
می دهد. در ماه مورد گزارش، در استان تهران حدود ۲۱۲ هزار فقره چک به 
ارزشی حدود ۵۰ هزار میلیارد ریال برگشت داده شد. در ماه مورد گزارش، 
در کل کشور ۸.۸ درصد از کل تعداد چک های مبادله ای و 9.۴ درصد از کل 

مبلغ چک های مبادله ای برگشت داده شده است. 

پژوهشکده پولی بانکی 

6۷۱هزار فقره چک 
برگشت خورد

هیات عمومی دیوان عدالت اداری با ابطال دو بخشنامه استخدامی 
از سازمان شهرداری ها و دهیاری ها و نیز دو بخشنامه استخدامی از 
سازمان امور اداری و استخدامی کشور، مقرر کرد استخدام شهرداری 
ها، مطابق قانون باید از طریق انتشار آگهی عمومی وبدون تبعیض و با 
رعایت برابری فرصت ها باشد.به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
دیوان عدالت اداری، به دنبال شکایات متعدد از برگزاری آزمون داخلی 
جهت استخدام پیمانی در شهرداری های کشور و در خواست ابطال 
بخشنامه های صادره در این خصوص، هیات عمومی دیوان عدالت 
اداری پس از بحث و بررسی و با توجه به اینکه در حال حاضر استخدام 
رسمی و پیمانی در دستگاه های اجرایی صرفا از طریق انتشار آگهی 
عمومی و برابری فرصت ها امکانپذیر است و مقرره ای برای تبدیل وضع 
کارکنان قراردادی به پیمانی در قوانین حاکم پیش بینی نشده است و 
به علت ایجاد تبعیض و مغایر بودن با اصل ۲۸ و بند 9 اصل ۳ قانون 

اساسی مقرره های مورد شکایت را قابل ابطال تشخیص داد.

ديوان عدالت اداری

استخدام شهرداری ها 
باید از طریق انتشار 
آگهی عمومی باشد

مازیار حسینی معاون مسکن وزیر راه و شهرسازی: برای افزایش 
قدرت خرید مردم، سازو کار صندوق پس انداز یکم بازنگری 
می شود. وی گفت: تقاضا برای پس انداز در صندوق پس انداز 
یکم  وجود دارد، اما نرخ افزایش سپرده نسبت به گذشته کم 
شده است. وی با اشاره به بازنگری در صندوق پس انداز یکم 
افزود: سیاست ما به سمت مسکن دار شدن خانه اولی ها است 
و برای این افراد مسکن ۵۰ تا ۷۰ متری ایده آل است و با دریافت 
تسهیلات می توانند به تدریج واحد های خود را بزرگتر کنند. 
حسینی تصریح کرد: یکی از اقدام های وزارت راه و شهرسازی، 
تنوع بخشی سیستم های تأمین مالی است. صندوق پس انداز 
مسکن یکم یکی از روش های تأمین مالی است که علاوه برآن 
درصدد هستیم تا روش های دیگر تأمین مالی، چون اوراق رهن 
مسکن، اوراق رهن ثانویه و رفتن از بازار پولی به سمت بازار 

سرمایه را در دستور کار قرار دهیم.  

مازيار حسينی

صندوق پس انداز 
یكم بازنگری 
می شود

کانن نظروف، معاون دبیر کل سازمان همکاری اقتصادی اکو گفت: 
با وجود فعالیت های مختلف و رویدادهای گردشگری، اکو هنوز 
فاقد یک استراتژی جامع منطقه ای برای توسعه گردشگری پایدار 
است. به منظور بهره گیری از ظرفیت های منطقه، تنوع فعالیت های 
گردشگری، در دسترس بودن خدمات کیفی و آشنایی با منطقه، 
یک نیاز ضروری محسوب می شود. حوزه اکو دارای ظرفیت قابل 
 توجهی بوده و این حوزه از نظر میراث تاریخی و فرهنگی یکی از 
ثروتمندترین مناطق جهان محسوب می شود، علاوه بر آن حوزه 
اکو بین ۲ بازار مهم گردشگری و جهانی اروپا و چین قرار دارد. او 
اضافه کرد: بیش از ۶۰ میلیون گردشگر بین المللی در سال ۲۰۱۷ 
به منطقه اکو سفر کرده اند که ۴.۵ درصد از کل آمار گردشگری 
در جهان را تشکیل می دهد. بر این باوریم که برگزاری هر ساله 
این رویداد در شهر زنجان می تواند به توسعه بیشتر گردشگری در 

ایران و منطقه اکو کمک کند.

 سازمان اقتصادی اكو

اکو، فاقد استراتژی 
جامع منطقه ای برای 
گردشگری است

وزيرنفتبابياناينکهبازارنفترابابيانيهنمیشوداداره
کردوآنچهتعيينکنندهاست،توليدواقعینفتیاستکه
دربازارعرضهمیشود،گفت:صفرکردنصادراتنفت
ايرانگرچهآرزویآمريکايیهاست،اماخيالیواهی

است.
بيژنزنگنهدرآيينگشايشبيستوچهارميننمايشگاه
بينالمللیصنعتنفتايرانبااشارهبهنامگذاریسال
۹8بهعنوانسالرونقتوليدوکسبوکارازسویمقام
معظمرهبریاظهارکرد:صنعتنفتازابتدایامسال
اقدامهاوبرنامههایخودراباهدفتحققشعار»رونق
بيشتر هرچه تحقق به تا است کرده مرور توليد«

زمينههایتوليدورونقکسبوکارکمککند.
وینخستينزمينهلازمبرایرونقکسبوکارراتداوم
صادراتنفتدانستوگفت:هماکنونبيشترينفشار

دشمنرویاينموضوعقراردارد.
وزيرنفت،دومينزمينهلازمبرایرونقکسبوکاررا
تامينخوراکواحدهایپالايشگاهیوپتروشيمیبه
ميزاندرخواستآنهادانستوگفت:پارسالباافزايش
رقمتوليددرپارسجنوبیتوانستيمبهاندازهظرفيت
توليدطرحهایالفينی،خوراکبهواحدهایپتروشيمی
بدهيمکهاينموضوعدرسال۹۷بهخوبیدنبالشده

است.
زنگنه،سومينزمينهلازمبرایرونقکسبوکاردر
کشورراافزايشظرفيتتوليدگازغنیبهميزان۱۰۰۰
ميليونمترمکعبدرروزدانستوعنوانکرد:برهمين
اساستامينگازبرایهمهواحدهایصنعتیدردستور
کارقرارگرفتهکهخوشبختانهپارسالاينموضوع

بهخوبیمحققشد.
ویادامهداد:چهارمينزمينهلازمبرایرونقتوليدو
کسبوکاردرصنعتنفتادامهسرمايهگذاریدر
طرحهایپارسجنوبیاستکهتلاشمیشودامسال
مترمکعب ميليون ۶۰ ميدانحدود اين از توليد

افزايشيابد.

وزیر نفت در آیین گشایش بیست وچهارمین نمایشگاه بین المللی نفت:

صفر کردن صادرات نفت ایران 
خیالی واهی است



مقصود اسعدی سامانی، دبیر انجمن شرکت های هواپیمایی، 
ناوگان  توسعه  وضعیت  آخرین  و  برنامه ها  تشریح  ضمن 
شرکت های هواپیمایی، گفت: شرکت ها در تلاش هستند که 
بتوانند به نحوی هواپیمای جدید به ناوگان خود وارد کنند، اما 

با اعمال محدودیت ها شرایط تأمین هواپیما سخت شده است.
 ATR وی ادامه داد: شرکت های هواپیمایی ایرباس، بویینگ و
مشکل مجوز اوفک دارند و شرکت های بمباردیه وامبرائر نیز با 
توجه به اینکه برای فروش هواپیما نیازمند مجوز اوفک هستند 
و به دلیل وابستگی بیشتر تأمین قطعات خود به امریکایی ها، 
برنامه ای برای اینکه قطعات امریکایی خود را به کمتر از ۱۰ درصد 
کاهش دهند، ندارند. سامانی درباره سوخو نیز گفت: با توجه به 
اینکه بیش از ۱۰ درصد از قطعات سوخو سوپرجت را امریکایی ها 
تولید می کنند، فروش این هواپیما نیز منوط به اخذ مجوز اوفک 

است و روسیه موفق به دریافت مجوز اوفک نشده است.

مقصود اسعدی سامانی

آخرین وضعیت خرید 
هواپیما توسط ایران؛ 
از امبرائر و بمباردیه 
تا سوخو

گزارشی از صنعت بیمه به رئیس مجلس شورای اسلامی دکتر 
علی لاریجانی با مدیران ارشد صنعت بیمه دیدار و گفت و گو 
کرد. به گزارش اعتبار به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور 
بین الملل بیمه مرکزی، رئیس مجلس شورای اسلامی روز سه 
شنبه با دکتر غلامرضا سلیمانی رییس کل و اعضای هیات عامل 
بیمه مرکزی، رئیس شورای عمومی و دبیرکل سندیکای بیمه 
گران ایران دیدار و گفت وگو کرد. در این نشست رییس کل 
بیمه مرکزی گزارشی از عملکرد صنعت بیمه در سال گذشته 
و میزان خدمات رسانی این صنعت به مردم ارائه کرد همچنین 
آخرین وضعیت لایحه پیشنهادی تاسیس صندوق بیمه حوادث 
طبیعی، نحوه عملکرد مناسب شرکت های بیمه در سیل اخیر، 
عوارض های تحمیلی بر این صنعت و حذف مالیات بر ارزش 
افزوده از دیگر محورهای مورد بحث دیدار مدیران صنعت بیمه با 

رئیس مجلس شورای اسلامی بود.

 غلامرضا سليمانی
دیدار دکترلاریجانی  
و دکتر سلیمانی  و 
همراهی مدیران ارشد 
صنعت بیمه

پیروز حناچی شهردار تهران گفت: بحث افزایش قیمت کرایه تاکسی ها 
نوسازی  مورد  در  وی  می شود.  مطرح  دولت  هیأت  امروز  جلسه  در 
تاکسی های فرسوده با بیان این که نوسازی خطوط تاکسیرانی بسیار 
مهم است، چرا که متوسط عمر تاکسی ها ۶.۸ سال است، توضیح داد: 
تاکسی ها به دلیل بهره وری  باید هر پنج سال یکبار تبدیل به احسن 
شوند اما با توجه به افزایش قیمت خودرو مشکلاتی در این زمینه اتفاق 
افتاد و این موضوع را پیگیری خواهیم کرد تا مشکلات حل شود. وی در 
مورد بیمه تاکسیرانان با بیان این که عدم پوشش بیمه تأمین اجتماعی 
مشکلاتی را ایجاد کرده بود که به این موضوع در مجلس هم پرداخته 
شد گفت: امیدواریم با پیگیری هایی که انجام می شود امسال بتوانیم این 
مشکل را حل و فصل کنیم. شهردار تهران در خصوص وضعیت کرایه های 
رانندگان تاکسی که با وجود گذشت دو ماه از سال هنوز افزایش نیافته 
باید  قیمت ها  افزایش  که  است  کرده  ابلاغ  دولت  کرد:  عنوان  است، 

هماهنگ شده باشد که امروز در جلسه هیأت دولت مطرح می شود.

پيروز حناچی

موضوع  کرایه 
تاکسی در جلسه 
هیأت دولت

جعفر سرقینی، معاون معدنی وزیر صنعت گفت: وزارت صنعت موافق 
خام فروشی نیست و در سال رونق تولید باید مواد معدنی را در داخل 
کشور به ارزش افزوده تبدیل و سپس صادر کنیم. او اظهار داشت: از سال 
9۲ وزارتخانه اقداماتی را برای جلوگیری از خام فروشی مواد معدنی انجام 
داده که یکی از آن موارد ایجاد محدودیت قانونی برای صادرات مواد خام 
معدنی بود و به این منظور معافیت های مالیاتی صادرات مواد خام معدنی 
را برداشتیم و از طریق وضع عوارض حداقل ۵ درصدی بر صادرات مواد 
خام برای سال 9۷، عوارض ۸ درصد برای امسال و ۱۰ درصد برای سال 
آینده سعی داریم خام فروشی را کنترل کنیم. سرقینی گفت: اقدام دوم 
این بود که زنجیره تولید فولاد را کامل کردیم و امروز زنجیزه نامتوازن 
فولاد متوازن شده به طوری که ظرفیت کل زنجیره فولاد که در سال 9۲ 
حدود ۱۲۰ میلیون تن بود، امروز به حدود ۲۱۰ میلیون تن رسیده و 
می توان گفت طی ۵ سال 9۰ میلیون تن به ظرفیت زنجیره فولاد افزوده 

شد که باعث کنترل صادرات سنگ آهن شده است. 

جعفر سرقينی

خام فروشی مواد 
معدنی متوقف 
می شود

بر اساس اطلاعیه  سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران، 
از ابتدای تیرماه 9۸ طرح زوج یا فرد حذف خواهد شد. به گزارش 
مهر، بر اساس این اطلاعیه، طرح ترافیک همانند سال گذشته در 
محدوده مرکزی شهر تهران اجرا می شود و از ابتدای تیرماه 9۸ طرح 
زوج یا فرد حذف خواهد شد و به جای آن، طرح کنترل آلودگی هوا 
در محدوده دوم )زوج یا فرد سابق( اجرا می شود. از این رو، ضروری 
است تمام دارندگان خودروهای شخصی ساکن تهران و همچنین 
ساکنان دیگر شهرها که با خودروی شخصی قصد سفر به تهران 
را دارند، قبل از ورود به محدوده های ترافیکی اول و دوم در سامانه 
و  باشند  کرده  ثبت نام   My.tehran.ir نشانی به  »تهران من« 
حساب آنها به میزان کافی، موجودی )شارژ( داشته باشد. شهروندانی 
که با خودروی شخصی وارد محدوده طرح ترافیک شده اند اما در 
حساب خود موجودی کافی نداشته اند، یک ماه مهلت دارند که 
بدهی خود را پرداخت کنند تا در فهرست اعمال جریمه قرار نگیرند.

سازمان حمل و نقل ترافيک

اعلام جزئیات طرح 
ترافیک ۹۸ و حذف 
زوج و فرد

به گزارش اعتبار به نقل از فرهیختگان آنلاین، یارانه پنهان ماحصل 
یا درواقع عدم النفع دولت به دلیل فروش کالاهای تولیدی در داخل 
کشور با قیمت پایین تر از قیمت قابل فروش در خارج از کشور است. 
در این زمینه بررسی ها نشان می دهد دولت در قالب یارانه کالاهای 
هزار  سالانه ۶۴9  برق  و  طبیعی  گاز  نفتی،  فرآورده های  اساسی، 
میلیارد تومان یارانه پنهان پرداخت می کند که شامل نزدیک به ۴۰ 
هزار میلیارد تومان آن در قالب یارانه کالاهای اساسی، ۱۰ هزار و ۲۶۰ 
میلیارد تومان در قالب یارانه دارو، ۳۱۰ هزار میلیارد تومان در قالب 
یارانه فرآورده های نفتی )در قالب ۱۲۳ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان 
یارانه بنزین، ۱۰.۴ هزار میلیارد تومان یارانه نفت سفید، ۱۲9.۷ هزار 
میلیارد تومان گازوئیل، ۱۴.۲ هزار میلیارد تومان نفت کوره، ۱۲.۴ 
هزار میلیارد تومان گاز مایع، ۸.۶ هزار میلیارد تومان سوخت هوایی 
و سوخت جت(، ۲۷9 هزار میلیارد تومان در قالب یارانه گاز طبیعی و 

نزدیک به ۱۰ هزار میلیارد تومان در قالب یارانه برق است.

هدفمند كردن يارانه ها

چگونگی توزیع 64۹ 
 هزار میلیارد تومان 
یارانه پنهان

و  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  رئیس  تاجگردون  غلامرضا 
تراز  محاسبات  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  محاسبات 
دارایی ها نشان می دهد که بدهی بانک ها به بانک مرکزی 
۱۱۲ هزار میلیارد تومان است. نماینده مجلس: بدهی بانک 
ها به بانک مرکزی ۱۱۲ هزار میلیارد تومان است. وی افزود: 
چنانچه میزان فروش نفت کاهش یابد نمی توان برای اجرای 
پروژه ها به درآمدهای نفتی تکیه کرد بنابراین باید از طریق 
روش های دیگر اقدام کنیم.وی ادامه داد: از سال 9۷ که 
بحث تهاتر بدهی های بانک ها مطرح شد بر اساس مصوبه 
مجلس تاکید شد که ۵۰ درصد تهاتر بخش خصوصی باشد. 
ناجگردون اظهار داشت: بر اساس آمار ارایه شده، صادرات غیر 
نفتی استان فارس حدود یک و نیم میلیارد دلار است که این 
رقم در این شرایط که کشور دچار مشکل است، عدد کمی 

نیست.

غلامرضا تاجگردون

بدهی بانک ها به 
بانک مرکزی ۱۱2 هزار 
میلیارد تومان است

و  بین الملل  امور  در  نفت  وزیر  معاون  زمانی نیا،  امیرحسین 
بازرگانی گفت: این تصور که بعضی از کشورها می توانند جای 
خالی نفت ایران را پر کنند، از جنبه های گوناگون از جمله از نظر 
فنی و سیاسی، نادرست است. معاون وزیر نفت با بیان این که 
خلیج فارس تنها در صورتی یک مسیر بین المللی انتقال نفت 
به شمار می آید که همه بتوانند از آن استفاده کنند، نه تنها چند 
کشور، تصریح کرد: دوره های سخت مستلزم راهکارهای سخت 
هستند. به گفته زمانی نیا، طرف های اروپایی برنامه جامع اقدام 
مشترک )برجام( اکنون باید هزینه های لازم برای تحقق سخنان 
و وعده های خود را بپردازند. معاون وزیر نفت در امور بین الملل 
ایران در پشت سر گذاشتن  با اشاره به موفقیت  بازرگانی  و 
تحریم های مربوط به ملی شدن صنعت نفت در دهه ۱9۵۰ 
میلادی، تصریح کرد: به نظر می رسد در شرایط دشوار کنونی نیز 

ایران بتواند از پس تحریم ها برآید.

اميرحسين زمانی نيا

هیچ کشوری 
نمی تواند جای خالی 
نفت ایران را پر کند

علی صحرایی مدیر عامل بورس تهران با اشاره به افزایش ارزش 
معاملات گفت: ارزش کل معاملات از ۲۱ هزار میلیارد ریال به ۱۶۰ 
هزار میلیارد ریال رسید که افزایش ۶۶۲ درصدی را نشان می دهد. 
حجم معاملات نیز ۶۴ میلیارد انواع اوراق بهادار بوده که نسبت به 
دوره مشابه سال قبل ۵۶۰ درصد افزایش یافته است. همچنین 
متوسط روزانه کل معاملات بیش از چهار میلیارد انواع اوراق بهادار 
به ارزش ۱۰ هزار میلیارد ریال به ازای هر روز بوده است.صحرایی 
درباره دفعات معاملات بیان کرد: دفعات معامله نیز حدود چهار 
میلیون دفعه بوده که نسبت به مدت مشابه سال قبل، ۴۶۴ درصد 
افزایش داشته است. ارزش معاملات برخط در این دوره از ۱۲ هزار 
میلیارد ریال به ۱۴۴ هزار میلیارد ریال افزایش رسیده که نشانگر 
۱۱۰۰ درصد افزایش در معاملات برخط است وی گفت: سهم 
خرید و فروش برخط از معاملات نرمال به ۵۱ درصد رسید. این 

نسبت در دوره مشابه سال قبل برابر ۳۷ درصد بوده است. 

علی صحرايی

افزایش 6.۵ برابری 
ارزش معاملات در 
بورس تهران

باید ۳۴  طاهر موهبتی مدیر عامل سازمان بیمه سلامت گفت: چرا 
میلیون نفر از جمعیت تحت پوشش بیمه سلامت به صورت رایگان بیمه 
باشند که امروز به دلیل بار مضاعف مالی اگر بخواهیم حتی یک نفر از این 
جمعیت را کم کنیم با مخاطرات جدی مواجه می شویم. وی در نخستین 
کنفرانس ملی بیمه سلامت، پوشش همگانی و مدیریت منابع مالی اظهار 
داشت: امروز یکی از چالش های اصلی بیمه های اجتماعی موضوع منابع 
مالی پایدار است به همین جهت مرکز ملی تحقیقات بیمه سلامت که 
مرکزی مستقل از نظر حقوقی و مالی است ایجاد شد. وی افزود: امروز 
بیمه سلامت ۴۰ میلیون نفر را تحت پوشش همگانی قرار داده است؛ با 
این حال بخش قابل توجهی از مردم کشور تحت پوشش بیمه نیستند. 
موهبتی با اشاره به سازوکارهای ارائه خدمات در دنیا افزود: در بسیاری از 
کشورها، شماره بیمه مبنای دریافت خدمات است اما در کشور ما کد ملی 
این مبنا است؛ بدون شک یکی از مباحثی که مرکز ملی تحقیقات باید 

دنبال کند پوشش همگانی و صددرصدی بیمه در کشور است.

طاهر موهبتی

۳4 میلیون نفر 
به صورت رایگان »بیمه 
سلامت« شده اند

فرهاد دژپسند، وزیر امور اقتصادی و دارایی جمهوری اسلامی 
ایران که برای شرکت در دومین اجلاس بین المللی »کمربند - 
راه« به چین سفر کرده، گفت: ایران ۳۱۳ طرح و پروژه مختلف 
را برای سرمایه گذاری در قالب این طرح به سرمایه گذاران چینی 
و خارجی معرفی کرده است. در این چارچوب می توانیم در قالب 
میلیارد  ایران، حدود۵۰  و  میان چین  درازمدت  همکاری های 
دلار را به صورت سرمایه گذاری برای اجرای این پروژه ها جذب 
کنیم. او با بیان اینکه بخشی از این سرمایه گذاری ها در حوزه 
زیرساخت هایی مانند حمل ونقل جاده ای، ریلی و بنادر است 
تصریح کرد: باید بتوانیم فرصت های بالقوه داخل کشور را از طریق 
جذب سرمایه گذاری خارجی و همچنین تأمین منابع داخلی، 
بالفعل کنیم. در قالب طرح »کمربند - راه« کریدورهای زیادی در 
منطقه طراحی شده است و تعدادی از آنها از ایران عبور می کند لذا 

باید بتوانیم به نحو احسن از این فرصت ها استفاده کنیم.

فرهاد دژپسند

معرفی ۳۱۳ طرح 
سرمایه گذاری به 
چینی ها

حسينزادهمديرعاملشرکتسهامینمايشگاههایبين
المللیايرانازبرگزاری8۱نمايشگاهخبردادوگفت:انعقاد
تفاهمنامهبامراکزنمايشگاهیيابرگزارکنندگانبينالمللی
خارجازکشورتوسعهتجارتتوسعهديپلماسیتجاریو

اقتصادیرابههمراهدارد.
ویدراولينگردهمايیمديرانارشدوزارتصنعت،معدنو
تجارتدرخصوصبرنامههایتوسعهصادراتگفت:انعقاد
تفاهمنامههمکارینمايشگاهیبامراکزنمايشگاهیويا
برگزارکنندگانبينالمللیخارجازکشورباهدفايجادبستر
توسعهتجارتتوسعهديپلماسیتجاریواقتصادیازاهم
برنامههایاينحوزهاستکهدراينخصوص۶کشوربهطور

ويژهدربرنامهقراردارند.
ویافزود:مقدماتحضورموثروقویدراکسپوی۲۰۲۰دبی
رادرنظرداريمکهدراينموردبرنامهريزیهایويژهایانجام

شدهاست.
مديرعاملشرکتسهامینمايشگاههایبينالمللیايران
عنوانکرد:برگزارینمايشگاهدر۱۵کشورهمسايهبهعلاوه
کشورهایچينوهندازبرنامههایديگراستکهايناقدام
توسعهديپلماسیتجاریوانتقالدانشوتکنولوژیموردنياز

صنايعداخلیرابههمراهدارد.
حسينزادهادامهداد:يکیازبرنامههایويژهامسالتوسعه
توليدوتجارتصنايعنساجیوپوشاککهشرکتسهامی
نمايشگاههایبينالمللیباتوجهبهامکاناتیکهداردودرجهت

حمايتازاينصنايعدراينحوزهنمايشگاهبرگزارمیکند.
ویافزود:گمرکنمايشگاههایبينالمللیسالهاغيرفعال
بود.بااقداماتیکهدراينمدتانجامشد،اينبخشبهزودی
فعالمیشود.فعالشدنگمرکنمايشگاهموجبتسهيل
حضورشرکتهایخارجیدرنمايشگاهمیشود.مديرعامل
شرکتسهامینمايشگاههایبينالمللیايرانبابياناينکه
بیترديدازبرگزاریمرتبطباحوزهعلموفناوریحمايتمی
شود،گفت:پيشبينیوتخصيصتسهيلاتحمايتیجهت
توسعهمشارکتشرکتهایدانشبنياندرنمايشگاههای

داخلوخارجرادربرنامهداريم.

مدیر عامل شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی ایران خبر داد

توسعه تجارت با انعقاد تفاهم نامه با 
نمایشگاه ها و برگزارکنندگان بین المللی

سید احمد خاتمی با حضور در نمایشگاه کتاب تهران گفت: بسیاری از نسخ خطی قدیمی در خانه ها نگهداری می شوند و لازم است هیئتی برای بازگرداندن این کتب 
خطی به کتابخانه های بزرگ تشکیل شود.   سید احمد خاتمی امام جمعه موقت تهران، ضمن بازدید از سی ودومین نمایشگاه بین المللی کتاب تهران با محسن جوادی 
رئیس نمایشگاه دیدار و گفتگو کرد.در این دیدار امام جمعه موقت تهران درباره مشکلات کاغذ، واردات کتاب، تخصیص یارانه و اقدامات صورت گرفته طی سال های اخیر 

با جوادی به بحث و گفتگو پرداخت.خاتمی در این دیدار گفت: اگر کتابی به عنوان کتاب ارزشمند شناخته شود، نهادهای فرهنگی باید آن را حمایت کنند و این حمایت 
هم قبل و هم بعد از چاپ باشد. در مواقعی ۳۰۰ تا ۴۰۰ نسخه را پیش از چاپ، پیش خرید کنیم تا نویسنده کتاب با خیال آسوده تر ادامه کار خود را انجام دهد.امام 

جمعه موفت تهران در ادامه گفت: تعدادی از کتاب های چاپ شده در حوزه دینی وجود دارند که با گذشت زمان نیاز به بازنگری داشته و لازم است در این زمینه 
تحقیقاتی انجام گیرد.خاتمی در پایان گفت: بسیاری از نسخ خطی قدیمی در خانه ها چه در خارج و چه در داخل کشور نگهداری می شوند و لازم است هیئتی 

از کتابخانه های بزرگ به منظور بازگرداندن این کتب خطی به کتابخانه های بزرگ تشکیل شود.

هفته نامه اقتصادی ایران
اقتصاد کلان
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سید احمد خاتمی : 

پیشنهاد تشکیل یک 
هیئت برای بازگرداندن 
کتب خطی به کتابخانه ها

انتصابات جدید در قوه قضایيه 

علی القاصی مهر دادستان تهران شد
گفت وگو

 فعالیت اقتصاد                      ی و سرمایه گذاری 
یا بنگاهد                      اری ؟

 سازمان تأمین اجتماعی 
نه تنها از این امر مستثنی نیست 
بلکه هم به حکم قانون و هم به 
حکم اصول و قواعد             بیمه های  
به  با توجه  بویژه  و  اجتماعی 
ساختار اقتصاد            ی کشور و بنا بر 
اقتضاء به جهت وصول بد            هیهای 
خود             از د            ولت و کارفرمایان ، 
بایستی از بخش اقتصاد            ی قوی 

و کارآمد            ی برخورد            ار باشد             .
“به هر تقد            یر روش تأمین 

مالی سازمان تأمین اجتماعی عبارت است از “ نظام بازنشستگی 
بر اساس حقوق تعریف شد            ه “ )DeFind Benefit = DB( که تأمین 
منابع مالی د            ر نظام )DB( بطور عمد            ه توسط حق بیمه های 
د            ریافتی ) سهم کارفرما و کارمند             و د            ولت ( تحقق می یابد             . بعبارت 
د            یگر حق بیمه های شاغلین د            ر یک نسل، صرف پرد            اخت حقوق 
بازنشستگی یا مستمری نسل قبل می شود             . به همین د            لیل این 
شیوه را  Pay As You Go = PAYG  نیز می نامند             . د            ر این نظام 
تأمین مالی، اند            وخته ها و ذخایر بیشتر بعنوان “ اند            وخته احتیاط” 
بکار می روند             . د            ر تمامی نظام های تأمین مالی DB برای حفظ 
ارزش اند            وخته ها و ذخایر، آنها را سرمایه گذاری می کنند             ولیکن 
اساس تعاد            ل منابع و مصارف د            ر این صند            وقها با تنظیم عوامل 
مؤثر بر منابع و مصارف صورت می پذیرد            . یعنی یا نرخ حق بیمه 
افزایش می یابد             و ورود            یهای صند            وق ) تعد            اد             بیمه شد            گان بیمه 
پرد            از ( افزایش می یابد            . یا اینکه با اصلاحات پارامتریک، سن و 
سابقه مورد             نیاز برای بازنشستگی افزایش می یابد             ) کاهش 
خروجیها ( ولی د            ر هر حال سعی می گرد            د             از اند            وخته ها و ذخایر 
برای پرد            اخت مصارف استفاد            ه نشود             و عاید            ات آن مجد            د            اً صرف 

سرمایه گذاری گرد            د             .
نتیجه آنکه د            ر نظام فعلی تأمین مالی بکار رفته د            ر سازمان 
تأمین اجتماعی ، نبایستی انتظار د            اشت که بخش اقتصاد            ی و 
سرمایه گذاری بتواند             تأمین کنند            ۀ کل یا بخش اعظم مصارف 
سازمان باشد             و بایستی بر روی مؤلفه ها و متغیرهای د            یگر حساب 
باز کرد             . بعبارت د            یگر وقتی یک صند            وق بیمه گر اجتماعی چرخه 
عمر خود             را طی می کند             و نسبت وابستگی آن ) تعد            اد             مستمری 
بگیران تقسیم بر تعد            اد             بیمه پرد            ازان ( کاهش می یابد            ، بایستی یا 
به سمت انجام اصلاحات پارامتریک حرکت کند             ) افزایش نرخ ، 
افزایش سن و سابقه لازم برای بازنشستگی و... ( و یا تعد            اد             بیمه 

پرد            ازان خود             را افزایش د            هد             .

قسمت پنجم

علی حید                 ری کارشناس ارشد                  اقتصاد                 ی:

وزیر صنعت: 
 قیمت 
 کاغذ

  کنترل 
می شود

در  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
حاشیه بازدید از نمایشگاه کتاب در 
پاسخ به درخواست مدیران نشر برای 
اتخاذ تصمیم درباره قیمت کاغذ، از 
کاغذ  قیمت  کنترل  برای  پیگیری 
در نشست مشترک و مذاکره با وزیر 

فرهنگ و ارشاد اسلامی خبر داد.
وزيرصنعت:قيمتکاغذکنترلمیشود

پایگاه  از  نقل  به  اعتبار  گزارش  به 
تجارت،  و  معدن  صنعت،  خبری 
بررسی  نشست  در  رحمانی«  »رضا 
حضور  با  نشر  و  چاپ  مشکلات 
»سید عباس صالحی« وزیر فرهنگ 

و ارشاد اسلامی در حاشیه نمایشگاه 
کتاب در محل مصلای امام خمینی 
در  کتاب  قیمت  افزود:  تهران  )ره( 
یافته که دلیل  افزایش  سال جدید 
در  است؛  کاغذ  قیمت  بالارفتن  آن 
ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  با  زمینه  این 
اسلامی مذاکراتی داشتیم تا مشکل 
ارز  حل شود.وی موضوع تخصیص 
سال  در  کاغذ  برای  تومانی   ۴۲۰۰
9۷ را یادآور شد و افزود: امسال هم 
تلاش می شود با اجرای اقداماتی از 
افزایش قیمت کاغذ و در نتیجه کتاب 
جلوگیری شود و به بازار نشر کتاب 

کمک کنیم.برپایه این گزارش، در این 
نشست که پس از بازدید رهبر معظم 
انقلاب از نمایشگاه کتاب انجام شد، 

مسائلی مانند تهیه کاغذ مورد نیاز 
ناشران، تهیه مواد مورد نیاز صنعت 

چاپ و مطبوعات بررسی شد.

صندوق بین المللی پول در جدیدترین گزارش خود به بررسی چشم انداز 
اقتصادی جهان در سال ۲۰۱9 و پیش بینی میزان رشد تولید ناخالص 
داخلی ایران و خاورمیانه پرداخت و میزان سهم ایران از اقتصاد جهانی 
در سال ۲۰۱۸ از ۱.۲۸ درصد در سال ۲۰۱۷ میلادی به ۱.۱9 درصد 
کاهش یافته است و بر اساس برآورد صورت گرفته؛ میزان سهم ایران از 
اقتصاد جهان در سال ۲۰۱9 به ۱.۰۸ درصد می رسد. صندوق بین المللی 
پول در گزارش که پیش از این منتشر شده ، نرخ رشد اقتصادی ایران در 
سال ۲۰۱9 را منفی ۳.۶ درصد پیش بینی کرده بود. بر اساس پیش بینی 
این صندوق، اقتصاد ایران در سال ۲۰۱9 میلادی حداقل ۶ درصد نسبت 
به سال قبل کوچکتر می شود و تشدید فشارهای اقتصادی بر ایران ناشی 
از اعمال تحریم های آمریکا، وجود بحران ها و منازعات سیاسی در برخی 
از کشورهای خاورمیانه و شمال آفریقا سبب شده که صندوق بین المللی 
پول پیش بینی خود از رشد اقتصادی خاورمیانه را با ۰.9 واحد درصد 

کاهش نسبت به پیش بینی که قبلا منتشر کرده ، به ۱.۳ درصد برساند.

صندوق بين المللی پول

پیش بینی صندوق بین 
المللی پول از اقتصاد 
ایران در سال 20۱۹

رئیس  سفر  از  قضاییه  قوه  سخنگوی 
و  سیستان  استان  به  قضایی  دستگاه 
بلوچستان خبر داد و همچنین به بیان 
جزئیات برخی تغییرات مدیریتی در قوه 

قضاییه پرداخت.
به گزارش اعتبار به نقل از اداره کل 
روابط عمومی قوه قضاییه، غلامحسین 
اسماعیلی در حاشیه نشست مسئولان 
عالی قضایی در جمع خبرنگاران تصریح 
کرد: سفر آیت الله رئیسی ریاست قوه 

قضاییه به همراه مسئولان عالی قضایی به 
استان سیستان و بلوچستان و در خصوص 
استان   قضایی   مسائل  و  مشکلات 

تصمیمات لازم اتخاذ شد.
اسماعیلی با اشاره به انتصابات جدید 
در دستگاه قضایی نیز گفت: حجت الاسلام 
و المسلمین مصدق معاون اول سابق 
دادستان کل کشور به سمت معاونت 
حقوقی قوه قضاییه منصوب شد. همچنین 
آقای  ذبیح الله خداییان معاون حقوقی 

سابق قوه قضاییه به سمت معاون رئیس 
قوه قضاییه و رئیس سازمان ثبت اسناد و 
آقای  شد.  منصوب  کشور  املاک 
تویسرکانی ریاست سابق سازمان ثبت 
اسناد و املاک کشور نیز مشاور ریاست قوه 
قضاییه شد.سخنگوی قوه قضاییه با اشاره 
به سایر انتصابات در دستگاه قضایی اظهار 
کرد: آقای علی  القاصی مهر رئیس کل 
سابق دادگستری استان فارس که سابقه 
دادستانی مرکز استان را نیز دارد، به عنوان 

دادستان عمومی و انقلاب تهران منصوب 
شد و آقای جعفری دولت آبادی که ۱۰ 
سال در شرایط سخت به صورت مداوم 
دادستان تهران بود، به عنوان مستشار 

دادگاه عالی انتظامی قضات معرفی شد.
اسماعیلی گفت: حجت الاسلام و 
معاون  موسوی  سیدکاظم  المسلمین 
نیز  فارس  استان  دادگستری  قضایی 
جایگزین آقای القاصی مهر در سمت 
ریاست کل دادگستری استان فارس شد.



شهرستان

www.etebar.net

شنبه 14 اردیبهشت ماه1398، شماره 177

6
عباس رضایی: هر جامعه ای 
که بخواهد توسعه را سرلوحه 
قرار دهد باید خدمت رسانی را از 
آموزش و پرورش آغاز کند

در نشست وزیر صنعت، معدن و تجارت با جمعی از تولیدکنندگان فولاد: خبر

حفظ سطح توليد، تکميل ظرفيت های خالی و توليد محصولات جديد
مدیرعامل فولاد مبارکه به همراه جمعی از 
دکتر  با  کشور  فولاد  تولیدکنندگان  دیگر 
رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت دیدار 

کردند.
جلسه  این  در  فولاد،  خبرنگار  گزارش  به 
دکتر رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت، 
پس از استماع گزارش مهندس عظیمیان 
اقدامات  مبارکه،  فولاد  گروه  عملکرد  از 
صورت گرفته در بزرگ ترین گروه فولادسازی 
کشور را ارزشمند و قابل تقدیر دانست و با 
تأکید بر ضرورت حفظ سطح تولید موجود 
افزایش  فعلی  شرایط  در  کرد:  خاطرنشان 
بهره وری و به کارگیری تمامی ظرفیت های 

موجود از اهمیت خاصی برخوردار است.
همچنین در این دیدار وزیر صنعت، معدن و 
تجارت تولید محصولات جدید را از اولویت ها 

دانست.
موردنیاز  تجهیزات  حداکثری  بومی سازی 
صنعت فولاد کشور و تکمیل و به بهره برداری 
رساندن هرچه سریع تر خط تولید الکترود 
گرافیتی اردکان از دیگر مواردی بود که وزیر 
صنعت، معدن و تجارت بر آن ها تأکید کرد.

مدیرعامل فولاد مبارکه در این دیدار ضمن 
تشریح عملکرد گروه فولاد مبارکه در سال 
سال 9۸  در  تولید  برنامه های  ارائۀ  و   9۷
مصمم  مبارکه  فولاد  گروه  داشت:  اظهار 
است تا در سال 9۸ افزایش و رونق تولید 

را محقق سازد.

حمیدرضا عظیمیان با تأکید بر این که همۀ 
آهن  تولید  در  مبارکه  فولاد  گروه  اهداف 
اسفنجی و فولاد خام در سال 9۷ محقق 
شده است گفت: در سال 9۸ نیز کارکنان 
تا  کرد  تلاش خواهند  مبارکه  فولاد  گروه 
راهبرد مقام معظم رهبری محقق شود؛ به 
همین منظور، در این گروه )شرکت فولاد 
مبارکه، فولاد هرمزگان و مجتمع فولاد سبا( 
برای تولید بیش از ۸.۵ میلیون تن فولاد 

خام، ۶.۵ میلیون تن کلاف گرم و بیش از 
۱.۵ میلیون تن کلاف خام و در واحدهای 
احیا مستقیم فولاد مبارکه، فولاد هرمزگان، 
سفیددشت  فولاد  شرکت  و  سبا  فولاد 
 ۱۱ حدود  تولید  بختیاری  و  چهارمحال 
میلیون تن آهن اسفنجی برنامه ریزی شده 

است.
با  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  وی 
اشاره به دستاوردهای جدید فولاد مبارکه 

در تولید ورق های ویژه ازجمله ورق موردنیاز 
پروفیل  و  لوله  سازندگان  و  خودروسازان 
با رشد عرضۀ ۸۵  کشور خاطرنشان کرد: 
 ۴ طی  مبارکه  فولاد  محصولات  درصدی 
سال اخیر تاکنون، واردات محصولات تخت 
تن  هزار  به حدود ۸۵۰  تن  میلیون  از ۴ 
کاهش یافته است و این دستاورد بزرگ گام 
بلندی در راستای خودکفایی و جلوگیری از 

خروج ارز از کشور بوده است.

گفت وگو

قدرتاللهنوروزیشهرداراصفهانبااشارهبهاینکهدرسال۱۳۳۳تونلاولکوهرنگباپولحقابهداراناحداثشدوتونلدومپسازانقلاببهبهرهبرداریرسید،افزود:همهاینهابر
اساسقواعديبودکهمحیطزیستتخریبنشود،حقوققانونيوشرعيمردمرعایتشودوتوسعهپایدارتحققیابد،وليبرداشتهایغیرمجاز،تخصیصهایغیرمنطقي،توسعهبرداشت
ازبخشهايمختلفواقداماتنامناسبوبيارتباطبامحیطزیست،امروزحادثهايراآفریدهکهبیمآنميرودکهاصفهاندچارفرونشستشودوسفرههایآبزیرزمینیخشکیده،
فرونشستاصفهانراتهدیدميکند،اگرچارهاياندیشیدهنشودوبرايتونلسومکوهرنگوسدبهشتآبادبرنامهریزينکنیم،بزرگتریندستاوردبشريدراصفهانموردتهدیدقرار
ميگیرد.ویبااشارهبه۵۰۰هکتارزیربنایمیراثفرهنگیشهراصفهانادامهداد:میداننقشجهان،چهلستون،پلخواجو،سيوسهپلو...دستاوردهایياستکهاگرچهدراصفهان
واقعشدهاماافتخاربزرگيبرايجهانیاناست.نوروزیبابیاناینکهاصفهان،مظهرهنروتجلیگاههمهزیبایيهايبشراست،تصریحکرد:طومارشیخبهایيبایددرچنینهمایشيرونمایي

شودودانشگاههابایدبدانندکهامروزدورهمدرکگرایينیستبلکهامروزبایدبهرفاهمردماندیشیدهشود.

برای تونل سوم و کوهرنگ چاره اندیشی شود
سیدمرتضیسقائیاننژادشهردارقمگفت:یکیازارکانمهمدرمدیریتشهریوانجامطرحها،استفادهازظرفیتهایمردمیاست.ویبراساسفصلهفتم
قانوناساسیجمهوریاسلامیکهاختصاصبهمسالهشوراهایشهرموضوعاتیمانندادارهشهرهاوروستاهادرپیشبردبرنامههایعمرانی،اقتصادی،بهداشتی،
آموزشیبرعهدهمنتخبانمردمنهادهشدهاست.ویاظهارکرد:یکیازارکانمهمدرمدیریتشهریوانجامطرحها،استفادهازظرفیتهایمردمیاستونمی
توانجایگاهمردمیرادرپیشبردمدیریتشهری،نادیدهگرفت.سقائیاننژادبیانکرد:مردمنقشمهمیدرارتقایسطحکیفیزندگیشهریوروستاییدارندکه
دراینرابطهبهرهگیریازظرفیتهایمردمیدرمدیریتشهرینیزدرقالبتشکیلشوراهایشهروروستاانجاممیشود.ویگفت:امیداستاعضایشورای
اسلامیشهرقمکهمنتخبمردمهستندباروحیهجهادیوتلاشوصداقتبهخدمترسانیبپردازندوتلاشکنندبارفعمشکلات،موجبشکوفاییاینمرزو

بوموپیشرفتوتعالیکشورشوند.

یكی از ارکان مهم در مدیریت شهری، استفاده از ظرفیت های مردمی است

با دست یابی به رکوردهای جدید در 
فروردین ماه حاصل شد؛ گام محکم 
گروه فولاد مبارکه برای تحقق راهبرد 
تولید  مرز  از  عبور  تولید«  »رونق 
نیم میلیون تن محصول در نورد گرم 
فولاد مبارکه، ثبت رکورد ۱۱۶هزار و 
با  پایین  ضخامت  محصول  تن   ۵۴
کیفیت بسیار بالا در مجتمع فولاد سبا، 
تولید ۶۵ هزار و ۵۱ تن آهن اسفنجی 
در شرکت فولاد سفیددشت چهارمحال 
و بختیاری و ثبت رکوردهای پی درپی 
روزانه در واحدهای احیا مستقیم و 
فولادسازی و نورد سرد شرکت باعث 
شد تا در سایۀ الطاف الهی و تلاش 
کارکنان فولاد مبارکه فروردین ماه 
سالی که از سوی مقام معظم رهبری به 
نام »رونق تولید« مزین شد، نویدبخش 
سالی پرخیروبرکت برای صنعت فولاد 

کشور باشد.
عبور از نيم ميليون تن محصول در 

نورد گرم فولاد مبارکه
مهدی علی اکبریان، رئیس تولید 
خط نورد گرم فولاد مبارکه، از ثبت 
رکورد تولید در این واحد خبر داد و 
جاری  سال  فروردین ماه  در  گفت: 
کارکنان بلندهمت واحد نورد گرم 

توانستند با تولید ۵۰۰ هزار و ۲۷۲ تن 
محصول و دست یابی به رکورد کیفی، 
فولاد  شرکت  برای  دیگری  افتخار 
مبارکه به ثبت برسانند.وی رکورد 
به  مربوط  را  تولید  این خط  قبلی 
شهریور 9۷ و به میزان ۴9۸ هزار و ۸۶9 
تن محصول گرم اعلام کرد و افزود: 
از  بیش  تولید  موفقیت  کسب 
نیم میلیون تن محصول در این واحد 
به واقع گام بلندی در مسیر رسیدن به 
اهداف سالانۀ نورد گرم و فولاد مبارکه 
افزایش  به طورقطع  و  است 
رضایت مندی مشتریان را نیز به همراه 
عوامل  مهم ترین  دارد.علی اکبریان 
دست یابی به این رکورد را این چنین 
زمانی  بازدهی  -افزایش  برشمرد: 
تجهیزات به جهت کنترل زمان های 
خرابی  شامل  اضطراری  توقف 
تجهیزات، کاهش تعویض اضطراری 
غلتک  ها و برنامه ریزی برای تولید 
تعمیرات  کیفیت  بهینه؛-افزایش 
برنامه ریزی شده که با همکاری واحد 
خدمات فنی و پشتیبانی در آموزش 
مجرب  و  فنی  دانش  با  کارکنان 
تعمیراتی صورت گرفت و این امر به 
کاهش زمان انجام تعمیرات و افزایش 

کیفیت آن و کاهش خرابی ها منجر 
شد.وی در ادامه تأکید کرد در کنار 
دست یابی به رکورد کمّی، عبور از مرز 
بازده کیفی مربوط به عیوب نورد گرم 
نیز دستاورد بزرگ دیگر این واحد بوده 
است.رئیس تولید خط نورد گرم افزود: 
رکورد بازده کیفی ناحیۀ نورد گرم از 
99.۵۵ درصد در شهریور سال گذشته 
به 99.۵9 درصد در فروردین ماه سال 

جاری افزایش یافت.
توليد بيش از 116 هزار تن 

محصول در مجتمع فولاد سبا
در اولین ماه سال »رونق تولید« 
با تلاش و همت زحمت کشان مجتمع 
فولاد سبا، رکورد ۱۱۶هزار و ۵۴ تن 
محصول با کیفیت بسیار بالا و ضخامت 

پایین به ثبت رسید.
این خبر را علیرضا صادقی رئیس 
خط نورد گرم مجتمع فولاد سبا اعلام 
کرد و گفت: بدون شک تلاش جمعی 
همۀ واحدهای ناحیه ازجمله کارکنان 
واحدهای احیا مستقیم، فولادسازی، 
و  و بخش های ستادی  ریخته گری 
پشتیبانی موجب ثبت این موفقیت 
شده و شایسته است صمیمانه از همۀ 

این عزیزان قدردانی کنیم.

دست یابی به رکورد ماهانۀ توليد 
در شرکت فولاد سفيددشت 

چهارمحال و بختياری
تولید آهن اسفنجی در واحد احیا 
سفیددشت  فولاد  شرکت  مستقیم 
چهارمحال و بختیاری در فروردین ماه 

به ۶۵ هزار و ۵۱ تن رسید.
فولاد  شرکت  مدیرعامل   
بختیاری  و  سفیددشت چهارمحال 
ضمن تأیید این خبر گفت: در سالی که 
به نام »رونق تولید« نامگذاری شده 
است، کارکنان بلندهمت این شرکت 
اهداف  به  دست یابی  راستای  در 
شرکت، گام های محکمی برداشتند.

محمود ارباب زاده گفت: رکورد قبلی 
تولید شرکت مربوط به آذرماه سال 9۷ 

و به میزان ۶۴ هزار و ۷۳ تن بود.
وی در همین راستا از حمایت های 
ارشد  مدیریت  شرکت،  سهام داران 
شرکت فولاد مبارکه در تأمین گندلۀ 
موردنیاز کارخانه و منابع مالی جهت 
به  مربوط  فعالیت های  تسریع 
پروژه های واحد فولادسازی قدردانی 
نمود و اظهار امیدواری کرد با تداوم این 
رکوردشکنی ها در سال 9۸ شرکت 

به تمامی اهداف خود دست یابد.

  با دست یابی به رکوردهای جدید در فروردین ماه حاصل شد
گام محکم گروه فولاد مبارکه برای تحقق راهبرد »رونق تولید« 

آغاز فعالیت انجمن خیریه فرهنگ مصرف بهینه آب در اصفهان
در نشست انجمن خیرین اصفهان با معاونین و مدیران 
شرکت آب وفاضلاب استان اصفهان چگونگی  فعالیت انجمن 
خیریه فرهنگ مصرف بهینه آب و احیاء زاینده رود اعلام شد.

حسین مولایی یکی از اعضای انجمن خیریه فرهنگ 
مصرف بهینه آب و احیاء زاینده رود گفت: در حال حاضر 
اصفهان دارای ۴۰۰ خیریه در بخش های مختلف دارد اما با 
تاکید استاندار به مصرف بهینه آب توسط تمام بهره برداران، 
انجمن خیریه فرهنگ مصرف بهینه آب و احیاء زاینده رود 
تشکیل شد.وی افزود: در چند سال اخیربخش  فلات مرکزی 
کشور  به دلیل وقوع پدیده خشکسالی با چالش های بسیاری 
روبرو گردید بطوریکه بخش شرب ،کشاورزی ،صنعت و 

محیط زیست در این منطقه دستخوش تحولاتی شد
مولایی تشکیل گروههای مردمی را بسیار موثر در 
نهادینه سازی مصرف بهینه آب برشمرد و اعلام کرد:با ایجاد 
انجمن خیریه فرهنگ مصرف بهینه آب و احیاء زاینده رود 
می توان به صورت تخصصی برنامه هایی به منظور فرهنگ 

سازی مصرف صحیح آب در جامعه ایجاد کرد.
این عضو انجمن خیریه فرهنگ مصرف بهینه آب و احیاء 
زاینده رود با اشاره به اهداف تشکیل این خیریه گفت:پی گیری 
کارشناسانه مصرف بهینه آب در بخش  شرب ، صنعت و 

کشاورزی ،تلاش برای فراهم آوردن بستر فرهنگی لازم به 
منظور جلوگیری هدر دادن آب و در نهایت با تعامل با مسولان 
و کارشناسان تدابیری جهت جاری شدن دائمی رودخانه 

زاینده رود در نظر گرفته شود.
وی برگزاری نشست های هم اندیشی با کارشناسان و 
اساتید را یکی از راههای چگونگی ترویج فرهنگ مصرف بهینه 
آب در جامعه برشمرد و اعلام کرد:با ارائه دستاوردهای علمی 
اساتید، می توان زمینه های مصرف درست آب را درجامعه 
فراهم نمود ونیز استفاده از فضای مجازی بسیار موثر در ترویج 
فرهنگ مصرف بهینه آب میان اقشار مختلف جامعه می باشد.

مولایی همکاری با رسانه های گروهی را بسیار حائز 

اهمیت دانست و خاطر نشان ساخت:نمی توان از نقش رسانه 
های گروهی در فرهنگ سازی مصرف بهینه آب چشم پوشی 
کرد بنابراین باید از این ظرفیت در راستای  فرهنگ مصرف 

بهینه آب و احیاء زاینده رود به خوبی استفاده کرد.
در ادامه این نشست معاون امور مشترکین و درآمد 
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان  اعلام کرد:در حال حاضر 
میانگین سرانه مصرف آب شرب در کشور حدود ۲۵۰ لیتر 
در شبانه روز است در حالیکه این رقم در استان اصفهان ۱۵۴ 

لیتر در شبانه روز می باشد .
رضایی افزود: شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با 
رویکردی که در نظر گرفته درصدد است میزان مصرف سرانه 

آب شرب را به ۱۲۰ لیتر در شبانه روز کاهش دهد.
وی به اقداماتی که پیرامون ترغیب مشترکین به مصرف 
صحیح آب می شود پرداخت و تصریح نمود:شنا سایی و 
تشویق مشترکین کم مصرف ،شناسایی و جریمه مشترکین 
پر مصرف، چاپ و توزیع هشدار های پر مصرف همراه با قبض 
آب بهاء به مشترکین با مصرف بیش از ۲۰ متر مکعب در ماه 
و برگزاری جلسات توجیهی مشترکین با موضوع مدیریت 
مصرف بهینه آب از مهمترین اقدامات در راستای ترویج 

مصرف بهینه آب بوده است. 

هفته نامه اقتصادی ایران

سخنگویکميسيوناقتصادیمجلس:
اقتصاد حال وروز خوشی ندارد

اقتصــادی  کمیســیون  ســخنگوی  ســعیدی  زهرا 
جنگ  شــرایط  در  گفت:  اســلامی  شــورای  مجلس 
آزمون  و  برای خطا  فرصتــی  و  داریم  قــرار  اقتصادی 
ســرعت  با  باید  مســئولان  رو  این  از  ندارد  وجــود 

بیشــتری در جهت حل مشکلات وارد عمل شــوند.  
اقتصاد کشــور این روزها حال و روز خوشــی ندارد و مردم 
به خصوص در طبقــات پایین وضعیت ناخوشــایندی را 
سپری می کنند و دولت علیرغم که برنامه ها و رویکردهای 
فراوانی را برای برون رفت از این وضعیت اتخاذ کرده است 
اما بازهم فشارهای ناشــی از تحریم  ســایه ســنگینی 
را بر بازار اقتصادی کشور انداخته است که بیرون آمدن 
از آن کار ســختی اســت و می طلبد که قوای سه گانه 
همت و تلاش بیشتری را به کار ببندد تا گره از مشکل 
قوه  رویکردهــای  دربــاره  وی  شود.    برداشته  مردم 
مقننه برای بــرون رفت از وضعیت اقتصادی فعلی  و با 
اشــاره به اینکه تمام اراده ها از ســوی دولت و مجلس 
برای حل مشکلات اقتصادی کشــور به کار گرفته شده 
اســت و همه مســئولان در تلاشــند تا ثبات قیمت ها 
در کشــور حفظ شود تا در ســال رونق تولید شــوک ها 
و تنش های اقتصادی را به حداقل برسانیم. ســخنگوی 
کمیســیون اقتصــادی مجلس شورای اســلامی افزود: 
باتوجه به اینکه بنده ناظر مجلس در نهاد اندوخته اسکناس 
براســاس  و  دارم  راســتا  این  اطلاعاتــی در  و  هستم 
اظهارات رئیــس بانک مرکزی، کشــورمان از نظــر میزان 
ذخیــره ارزی مشــکلی ندارد و وضعیت امسال بهتر از 
ســال گذشته است اما این موضوع می طلبــد که ما با 
برنامه ریزی صحیح بتوانیــم تمام تــلاش و همت مان را 
برای ثبات قیمت ها به کار ببندیم و یکی از مــوارد اصلی 
و مهمی که می تواند  منجر به رونق تولید شــود این است 
که ما ثبات را در بازار کنترل کنیم وی درباره نوســانات 
لحظه ای در فضای اقتصادی کشورمان که ســبب افزایش 
قیمت کالا و ارز می شود، خاطرنشــان کرد: بالاخره یک 
اقتصادی  بــازار  به  روال  طبــق  هایی  شــوک  سری 

کشــورهای مختلــف از جملــه ایــران وارد می شــود.
 ایشان با بیان اینکه ما در موارد ارزی هم ما متغیرهای 
داخلی داریم هم متغیرهای خارجی داریم که هر دو اثرگذار 
هســتند که این روند بــه عنوان مثال در بازار گوشــت به 
همراه برخی از ســوء مدیریت ها وجود داشت، تاکید کرد: 
مــا هر آنچه بخواهیــم در داخل مســتحکم باشــیم 
بازهم متغیرهای خارجی اثر خــود را می گذارد اما واقعا 
درخواســت ما از رئیس بانک مرکزی این اســت که با 
حفظ استقلال بانک مرکــزی و باتوجــه به اعلام حمایت 
مجلــس در جهت ثبات قیمت ها وارد عمل شــود و بحث 
اصلاح قانون مبــارزه با قاچاق کالا و ارز برای توسعه رونق 
تولید از دیگر مواردی است که باید از ســوی نمایندگان 
در دســتور کار قرار گیرد. وی با اشــاره به اینکه طرح 
کمیســیون  کار  دســتور  در  افزوده  ارزش  بر  مالیات 
اقتصادی مجلس شورای اسلامی قرار دارد ، اظهــار کرد: 
بــا تصویب این طــرح و اعمال اصلاحات آن دغدغه های 
فعــالان اقتصادی برطرف و فضای برای انجام اقدامات 
راهبردی به منظور بهبــود وضعیت اقتصادی کشــور 
فراهم می شود و تمام اقدامات مجلس، دولت و دســتگاه 
قضایــی در جهت بهبود شــرایط اقتصادی کشور کمک 
خواهد کرد تا ما با همه تــوان در جهت مقابله با اتاق فکر 
دشــمنان جمهوری اســلامی وارد عمل شــویم و اجازه 
ندهیم تا فشــار اقتصادی بر مردم افزایش پیدا کند، چــرا 
که از منظر من با وضعیــت فعلی امروز کشــور فرصتی 
برای آزمون و خطا وجود نــدارد و باید به جزئیات بیش 
ازگذشته توجهه شود و در شــرایط فعلی بدون شــک 
مدیــران میانــی می توانند در ارتباط گیری مسئولین 
با مردم نقش بسزایی داشــته باشــند، چرا که امروز ما 
در وضعیت جنگ اقتصادی قــرار داریم و لازم اســت با 
وحدت بیشــتری در جهت تحقــق مطالبات مردم وارد 

عمل شویم.

حمید رضا فولادگر: احداث سد و تونل سوم 
کوهرنگ هیچگونه مشکل مالی ندارند

حمید رضا فولادگر رئیس کمیسیون 
عضو  و  مجلس  ملی  ازتولید  ویژه 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
شورای اسلامی گفت: سد و تونل سوم 
اگر  و  ندارند  مالی  هیچگونه مشکل 
کسی در این باره صحبت کرد آدرس 

اشتباه داده است.
از  نقل  به  اعتبار  گزارش  به 
اصفهان،  از  تسنیم  خبرگزاری 

حمیدرضا فولادگر در نشست خبری با اصحاب رسانه، با 
اشاره به بحث بودجه، اظهار داشت: برای استان اصفهان 
در سال 9۸ بیش از ۸ هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان درآمد 

پیش بینی شده است.
وی افزود: این عدد در سال گذشته ۷ هزار و ۱۰۰ میلیارد 
تومان بود که حدود ۱۸ درصد افزایش درآمد برای استان 

اصفهان نسبت به سال گذشته در نظر گرفته شده است.
ایشان با بیان اینکه در سال جاری درآمد اختصاصی ۱۸۰ 
میلیارد تومان است، گفت: در بودجه سال گذشته ۱۳۵ 
میلیارد تومان درآمد اختصاصی پیش بینی شده بود که 

می توان گفت ۳۶ درصد افزایش داشته است.
وی تصریح کرد: طبق آمار دیوان محاسبات استان اصفهان 
اول سال 9۷،  ماهه  بوده که در ۸  استان هایی  زمره  در 
وصولی آن کمتر از میانگین کل کشور بوده است، بنابراین 
امسال با افزایش ۱۸ درصدی درآمد، وصولی سخت است.

فولادگر ادامه داد: در مورد اعتبارات هزینه ای برای استان 
اصفهان در بودجه 9۸، حدود ۸۰۰ میلیارد هزینه عمومی 
و درآمد اختصاصی پیش بینی شده در صورتیکه در سال 
گذشته ۶۲۴ میلیارد تومان برای این کار اختصاص داده 
شده بود، ۲۷ درصد افزایش پیش بینی هزینه ها در استان 

اصفهان صورت گرفته است.
وی با اشاره به دو بخش اعتبارات هزینه ای، اظهار داشت: 
بهداشت و درمان و آموزش و پرورش در آن نیست، یعنی 

این دو نهاد ملی است.
وی خاطرنشان کرد: منظور از تملکات دارایی سرمایه، عمرانی 
است که در سال 9۸ حدود ۳۸۶ میلیارد تومان پیش بینی 
شده که این رقم در سال گذشته ۳۸۳ میلیارد بود، بنابراین 

بودجه عمرانی افزایش کمتر از یک درصدی دارد.
افزود: مجموع اعتبارات متوازن، عمرانی و اعتبارات  وی 
عمرانی مناطق محروم 9۰۰ میلیارد است تخصیص هایی 
که به اصفهان داده شده در ۸ ماهه سال گذشته ۴۶ درصد 

استانی و ۵۵ درصد ملی محقق شده است.
فولادگر با بیان اینکه تخصیص های داده شده به استان 
اصفهان طی ۸ ماهه گذشته ۵۰ درصد بوده، اظهار داشت: 
یعنی نیمی از آنها داده شده که اعتبارات استانی است و 

پروژه های ملی هم وجود داشت.

در هشتمین کنفرانس روابط عمومی و صنعت 

 مدال زرین روابط عمومی سال 98 
به ذوب آهن اصفهان اهدا شد

مدال زرین روابط عمومی سال ۱۳9۸ ، تندیس و لوح ویژه در 
هشتمین کنفرانس روابط عمومی و صنعت ، شنبه ۷ اردیبهشت 
ماه طی آیین ویژه ای با حضور اساتید ارتباطات و چهره های شاخص 
روابط عمومی کشور به مهندس منصور یزدی زاده مدیرعامل  ذوب 

آهن اصفهان اهدا شد .
در بخشی از این لوح ویژه آمده است : دبیر خانه دائمی 
کنفرانس روابط عمومی و صنعت با تاکید بر اینکه آشنایی مدیران 
ارشد سازمان ها با کارکردها و اثر بخشی تکنیک ها و تکنیک های 
ارتباطی در حل مسائل سازمانی یک ضرورت می باشد ، نسبت به 
معرفی مدیران ارشد حامی روابط عمومی اقدام و مدال زرین روابط 

عمومی را هر سال به یکی از آنها تقدیم می کند .
در این میان شاخص های متعددی برای انتخاب مدیر برتر 
حامی روابط عمومی تعیین شده که از مهمترین آنها می توان به 
میزان اهمیت مدیر ارشد برای جایگاه روابط عمومی در سازمان 
،میزان سابقه مدیر ارزیابی شونده در اداره سازمان های بزرگ ، میزان 
حضور مدیر ارزیابی شونده در گردهمایی ها ، کنفرانس ها و نشست 
های روابط عمومی در درون و برون سازمان ، میزان اعتقاد و مشارکت 
مدیر سازمان در برنامه های تخصصی روابط عمومی از جمله حضور 
در نشست های خبری ، گفتگوهای اختصاصی با رسانه ها ، میزان 
استقلال عمل ، اختیارات تفویض شده و اعتماد به برنامه های روابط 
عمومی و میزان توجه مدیر ارزیابی شونده به نظرات افکار عمومی 
از طریق نظرسنجی های به عمل آمده توسط روابط عمومی در 

تصمیم گیری های سازمانی و غیره اشاره کرد .
شایان ذکر است ذوب آهن اصفهان به عنوان مادر صنعت 
فولاد کشور در عرصه روابط عمومی نیز از پیشگامان صنایع کشور 
محسوب شده و از نیم قرن گذشته تا کنون با انجام فعالیت های 
فرهنگی و اجتماعی و به ویژه در حیطه مسئولیت های اجتماعی ، 

نقشی بی بدیل در توسعه کشور ایفا نموده است .

تیراژ قطعات تولیدی براي شرکت پالایش نفت اصفهان نسبت 
به سال گذشته ۳۰۰ درصد افزایش داشته است.

رئیس پشتیبانی ساخت داخل  شرکت پالایش نفت اصفهان  با 
اعلام این خبر گفت:  در سال گذشته  موفق به ساخت ۴۵۳ قطعه  
با تیراژ ۱۲۰هزار عدد شده ایم و میزان صرفه جوئي این تولیدات 

برابرحدود ۲۶۰ میلیاردریال برآورد شده است.
سعید احترامیان  هزینه ساخت قطعات را ۴۵ میلیارد ریال 

عنوان  کرد.
     وی با بیان اینکه در حال حاضر با بیش از ۵۰۰  شرکت سازنده 
داخلي ارتباط داریم، اظهار داشت : تا کنون با این روش کارهاي 
بسیار مهم و ارزشمندي صورت گرفته که حتي با نمونه هاي 

خارجي قابل رقابت  و معتبرتر از آنها هستند.   

افزایش 300 درصدي تولید قطعات 
در شرکت پالایش نفت اصفهان 

قسمتاول

دکتر عباس رضایی استاندار اصفهان گفت: هر جامعه ای که بخواهد توسعه را سرلوحه قرار دهد باید خدمت رسانی را از آموزش و پرورش آغاز کند و در 
غیر این صورت با مشکل مواجه خواهد شد.  وی در آیین بزرگداشت مقام معلم در اردوگاه شهید بهشتی و تقدیر از معلمان نمونه استان اصفهان با اشاره 
به جایگاه معلمان اظهارداشت: برخلاف آنچه که در ادارات مشاهده می شود در مدرسه معلم همیشه ایستاده و ارباب رجوع نشسته و معلمان با این کار 
اخلاقیات را در مقام عمل تدریس می کند.  وی با بیان اینکه از روز اول که دانش آموز به کلاس درس می رود با عمل معلم به ادب دعوت می شود و این 
بالاترین نوع تعلیم و تربیت است و  هر جامعه ای که بخواهد توسعه را سرلوحه قرار دهد باید خدمت رسانی را از آموزش و پرورش آغاز نماید و اگر 
توسعه از هر بخش دیگری آغاز شود به نتایج مورد انتظار نخواهیم رسید. ایشان خاطرنشان کردند: احقاق حق معلمان وظیفه دولت است ولی این 
قشر زحمتکش و شریف نباید اجازه دهند بعضی افراد نفوذی کرامت معلم را خدشه دار کنند.مدیر ارشد استان بر لزوم به روز بودن دانش معلمان 

تاکید کرد و با توجه به امکاناتی که در اختیار نسل جدید است با دانش گذشته نمی توان نسل امروز را آموزش داد.



تسهیلات پرداختی بانک ها طی ۱۲ ماهه سال ۱۳9۷ به بخش های اقتصادی مبلغ ۷۷۳۷.۳ هزار میلیارد ریال است که در مقایسه با دوره مشابه سال قبل مبلغ ۱۵9۸.۲ هزار 
میلیارد ریال )معادل ۲۶ درصد( افزایش داشته است. به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی، جدول ۱ بیانگر هدف از دریافت تسهیلات پرداختی در بخش های اقتصادی طی ۱۲ 
ماهه سال ۱۳9۷ است. سهم تسهیلات پرداختی در قالب سرمایه در گردش در کلیه بخش های اقتصادی طی ۱۲ ماهه سال جاري مبلغ ۴۳۱9.9 هزار میلیارد ریال معادل ۵۵.۸ 
درصد کل تسهیلات پرداختی است که در مقایسه با دوره مشابه سال قبل مبلغ ۵۳۱.۱ هزار میلیارد ریال معادل ۱۴ درصد افزایش داشته است. سهم تسهیلات پرداختی بابت 
تأمین سرمایه در گردش بخش صنعت و معدن در ۱۲ ماهه سال جاري معادل ۱۶۴۳.۳ هزار میلیارد ریال بوده است که حاکی از تخصیص ۳۸ درصد از منابع تخصیص یافته به 
سرمایه درگردش تمام بخش های اقتصادی )مبلغ ۴۳۱9.9 هزار میلیارد ریال( است. ملاحظه مي شود از ۲۰۸9.۳ هزارمیلیارد ریال تسهیلات پرداختي در بخش صنعت و معدن 
معادل ۷۸.۷ درصد آن )مبلغ ۱۶۴۳.۳ هزار میلیارد ریال( در تأمین سرمایه در گردش پرداخت شده است که بیانگر توجه و اولویت دهي به تأمین منابع براي این بخش توسط 

بانک ها در سال جاري است.

رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه امروز حفظ ارزش پول 
ملی از مهم ترین حقوق عامه است، بر ضرورت سوق 

دادن نقدینگی کشور به سمت تولید تاکید کرد.
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه خبری قوه قضائیه، 
از  جمعی  دیدار  در  رئیسی  سیدابراهیم  الله  آیت 
مدیران عالی بانک های کشور، با تبریک ایام ماه معظم 
شعبان، از تلاش های همه کسانی که در حوزه مسائل 
اقتصادی، پولی و بانکی از جمله در کمک به پروژه ها، 
حل مشکلات سیل زدگان و پرداخت تسهیلات ازدواج 
ارائه می کنند قدردانی و تصریح  ارزشمندی  خدمات 
که  مواجهیم  موضوع  چند  با  کشور  در  امروز  کرد: 
همگی بر آن اتفاق نظر داریم و اختلافی در آن به چشم 

نمی خورد.
همه  که  است  وظیفه ای  اول،  موضوع  افزود:  وی 
دستگاه ها در زمینه رونق تولید دارند، زیرا معتقدیم راه 
برون رفت از مشکلات دشمن ساخته نظیر تحریم ها 
و تهدیدها، تمرکز بر رونق تولید و اشتغال زایی است 
که مقام معم رهبری )مدظله العالی( نیز با درایت و 
هوشمندی، امسال را به نام »رونق تولید« نامگذاری 
تصمیم  گیریها،  جهت  تمام  ترتیب  این  به  تا  کردند 

سازی ها و تصمیم گیری ها بر مبنای این امر مهم باشد.
رئیس قوه قضاییه، سوق دادن حجم بالای نقدینگی در 
کشور به سمت تولید را دومین نکته مورد اتفاق همگان 
دانست و افزود: هر چه تسهیلات به سمت تولید برود 
و از فضای دلالی فاصله بگیرد، قطعا بخش عمده ای از 

مشکلات اقتصادی کشور حل خواهد شد.
فساد  با  مبارزه  موضوع،  سومین  داد:  ادامه  رئیسی 
است که به عقیده ما هیچ جناح، جریان یا فرد خاصی 
امنیت  فساد در هر جا رخنه کند،  زیرا  نمی شناسد، 

اقتصادی به خطر می افتد.
رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه اقدامات نظام بانکی نباید 
به نحوی باشد که کارآفرین و سرمایه گذار از کارآفرینی و 
سرمایه گذاری خود در کشور پشیمان شود، بر ضرورت 
اعتبارسنجی دقیق افراد متقاضی تسهیلات و وثایق آنها، 
حمایت از سرمایه گذاری سالم و تقویت نظارت های 
درون سازمانی بانک ها برای جلوگیری از فساد تاکید 

کرد.
رئیس قوه قضاییه همچنین حفظ ارزش پول ملی را از 
حقوق مهم عامه برشمرد و با بیان اینکه همه در این 
زمینه وظیفه داریم، اظهار کرد: با گذشت ۱۸ سال از 
در  رهبری  معظم  مقام  ماده ای  هشت  فرمان  صدور 
خصوص مبارزه با فساد، این پیام همچنان زنده است و 

باید نصب العین مسئولان هر سه قوه قرار گیرد.
رئیسی با بیان اینکه نظام پولی و بانکی امروز در خط 
مقدم جبهه جنگ اقتصادی حضور دارند، بر ضرورت 
کار جهادی برای حل مشکلات و رفع تهدیدها تاکید 
مدیران  از  قضایی  دستگاه  مجموعه  گفت:  و  کرد 
شجاع، خطرپذیر و سالم که در جهت رشد خلاقیت 
ها، کارآفرینی و جلوگیری از تعطیلی و بیکاری مراکز 

تولیدی گام برمی دارند، تمام قد حمایت می کند.
رئیس قوه قضاییه با اشاره به تهیه آیین نامه اجرایی قانون 
رسیدگی به اموال مسئولان در دستگاه قضایی تصریح 
خواهد  ابلاغ  به زودی  آیین نامه  این  ان شاءالله  کرد: 
شد و معتقدیم که با اجرای این قانون و همکاری خود 
هستند،  قانون  این  مشمول  که  مسئولانی  و  مدیران 
این مسئولان در برابر حاشیه ها، شایعات و مسائلی که 
ممکن است از سوی برخی افراد یا جریان ها در مورد 

آنان مطرح شود، مورد صیانت قرار خواهند گرفت.
بر اساس این گزارش، برخی از مدیران بانک ها نیز در این 

دیدار، نقطه نظرات خود را مطرح کردند. بانکسامان۱.۲۰۰.۰۰۰.۰۰۰تومانجايزهپرداختمیکند

دور جدید قرعه کشی وین کارت برگزار و برندگان ۴۴۴ جایزه 
نقدی به ارزش دوازده میلیارد ریال مشخص شدند.به گزارش روابط عمومی 
بانک سامان، نخستین سری از دور جدید قرعه کشی وین کارت با حضور 
مدیرعامل و سایر مدیران بانک برگزار شد و در این مراسم، ۴۴۴ برنده فصل 
زمستان 9۷ شناخته شدند. بر اساس این گزارش در ابتدا مراسم قرعه کشی 
۴ جایزه ۱ میلیارد ریالی، سپس ۴۰ جایزه ۱۰۰ میلیون ریالی و در انتها ۴۰۰ 
جایزه ۱۰ میلیون ریالی انجام شد که اسامی برندگان در وب سایت بانک 
سامان منتشر شده است. گفتنی است، همه علاقه مندان به شرکت در قرعه 
کشی فصل بهار می توانند با مراجعه به شعب،  افتتاح حساب و دریافت وین 
کارت با انجام هریک از فعالیت های بانکی روزانه مانند پرداخت قبوض، خرید 
از پوز، خرید شارژ، انتقال وجه و غیره امتیاز کسب کنند و شانس خود را برای 
برنده شدن یکی از ۴۴۴ جایزه نقدی امتحان کنند.این گزارش حاکی است 
همه دارندگان وین کارت برای احراز شرایط شرکت در قرعه کشی باید در هر 

فصل حداقل ۱۰۰ امتیاز  کسب کنند.

طرحهمرازباشگاهمشتريانتمديدشد

به منظور ارج نهادن به اعتماد مشتریان و ترغیب به استفاده 
از همراه بانک سینا، طرح همراز باشگاه مشتریان بانک سینا تا پایان 
خردادماه جاری تمدید شد.  به گزارش روابط عمومی بانک سینا، در این 
طرح که از اول دی ماه اجرایی شده، به کاربران فعال همراه بانک سینا 
که در طول اجرای طرح اقدام به انجام تراکنش های بانکی از این درگاه  
نمایند و موفق به کسب حداقل ۳۰۰ امتیاز در باشگاه مشتریان بانک 
سینا شوند جوایز ارزنده ای به قید قرعه اعطا خواهد شد. در این طرح 
که با امکانات و قابلیت های باشگاه مشتریان بانک سینا اجرایی و برگزار 
خواهد شد، به مشتریانی که اقدام به نصب نرم افزار همراه بانک سینا و 
ورود به این سامانه کنند ۵۰ امتیاز هدیه تعلق خواهد گرفت و متناسب با 
فعالیت کاربران در این بستر و انجام تراکنش های مختلف با کارت بانکی 
سینا، امتیازهای ویژه ای در باشگاه مشتریان به میزان ۲ برابر امتیاز سایر 
درگاههای پرداخت الکترونیک بانک به آنها تعلق گرفته و مشتریان می 
توانند با افزایش تعداد تراکنش ها و صعود در نردبان امتیازها در باشگاه، 

شانس برنده شدن خود را افزایش دهند. 

بانکايرانزمينموفقبهدريافتگواهينامهISO 9001:2015 شد
عبدالمجید پورسعید مدیرعامل بانک ایران زمین، موفق به 

اخذ گواهینامه بین المللی سیستم مدیریت کیفیت مبتنی بر استاندارد 
ISO 9۰۰۱:۲۰۱۵ در حوزه مالی شد.به گزارش روابط عمومی بانک 
 9۰۰۱:۲۰۱۵ ISO ایران زمین، مراسم اختتامیه ممیزی صدور گواهینامه
با حضور مدیرعامل، معاون مالی، جمعی از مدیران و کارشناسان، سرممیز 
شرکت توف نوُرد و مشاور پروژه برگزار شد. وی ضمن ابراز خرسندی از 
دریافت این گواهینامه بین المللی این اقدام را شروعی جهت دستیابی 
به اهداف کلان بانک در آینده برشمرد و اظهار داشت: انطباق حوزه های 
مختلف بانک با یک سیستم مدیریت کیفیت یک تصمیم راهبردی در 
سازمان است که می تواند به بهبود عملکرد کلی بخش مربوطه کمک کند 
و مبنایی دقیق برای طرح های توسعه پایدار باشد.در ادامه مجید رضی 
 ISO زاده کلیاتی از استقرار سیستم مدیریت کیفیت بر مبنای استاندارد
9۰۰۱:۲۰۱۵ طی ۱۴ ماه گذشته در معاونت مالی بانک را بیان کرد و 
گفت: علیرغم مشغله کاری موجود، تمامی مستندات توسط کارشناسان 

ادارات مالی تهیه و تنظیم شده است.

قدردانیوزيراموراقتصادیودارايیازمديرعاملبانک

وزیر امور اقتصادی و دارایی با ارسال لوح از تلاش های روح اله 
خدارحمی رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل بانک کشاورزی در اجرای قوانین 
و برنامه های ابلاغی ویژه  ایثارگران و خانواده معزز شهدا تشکر وقدردانی 
کرد. به گزارش روابط عمومی بانک کشاورزی، دکترفرهاد دژپسند در این 
لوح قدردانی انتخاب وزارت امور اقتصادی و دارایی به عنوان دستگاه برتر در 
خدمات رسانی به ایثارگران و خانواده معزز شهدا از سوی بنیاد شهید و امور  
ایثار گران  کشور را  نتیجه تلاش های به عمل آمده در این زمینه دانست و از 
روح اله خدارحمی به دلیل نهایت تلاش در اجرای  قوانین و برنامه های ابلاغی 
تشکر وقدردانی کرد.بر اساس این گزارش،حجت الاسلام و المسلمین حسن 
ثقفی مشاور وزیر امور اقتصادی و دارایی در امور ایثارگران، روز دوشنبه نهم 
اردیبهشت ماه با روح اله خدارحمی دیدار و این لوح قدردانی را به وی اهدا کرد.
حجت الاسلام والمسلمین ثقفی در این دیدار، ضمن تجلیل از خدمت رسانی 
بانک کشاورزی به ایثارگران و خانواده معزز شهدا، این بانک را جزو بهترین 

نهاد های کشور در این زمینه معرفی کرد.

مخاطبانوذینفعانبانکرفاه،کارگرانمعززهستند
دکتر محمد علی سهمانی مدیر عامل بانک رفاه گفت: بانک 

رفاه به دنبال رفع نیازهای تمامی اقشار ایران است و مخاطبان و ذی نفعان 
اصلی بانک رفاه، کارگران معزز هستند که وجود نام ایشان در بانک موجب 
اعتبار این بانک است. به گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران، دکتر 
سهمانی در مراسم تجلیل از مدیران و کارگران واحدهای صنعتی نمونه 
کشوری وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی که صادقیان مدیر کل امور 
اجتماعی وزارتخانه مذکور نیز حضور داشت با بیان مطالب فوق افزود: بانک 
رفاه بسیار مفتخر است که نام بزرگ کارگر را در خود دارد و منتصب به 
این قشر زحمتکش است. وی وجود نام کارگران در بانک رفاه را موجب 
قداست و مایه تفاخر دانست و تصریح کرد: با تمام وجود بانک رفاه را متعلق 
به جامعه کارگری می دانیم و برای ارائه خدمات به این عزیزان از هیچ 
کوششی فروگذار نخواهیم کرد.دکتر سهمانی با بیان اینکه بانک رفاه یک 
بانک اجتماعی و نزدیک به بدنه اجتماع است گفت: مخاطبان و ذی نفعان 
این بانک جزء مهم، زحمتکش و والامقام جامعه و میهن اسلامی هستند. 

به وجود این ذی نفعان افتخار می کنیم. 

بازديدوزيرفرهنگوارشاداسلامیازغرفهبانکشهر

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی صبح امروز با حضور در سی 
و دومین نمایشگاه بین المللی کتاب پایتخت، ضمن بازدید از غرفه بانک 
شهر در این نمایشگاه از سایر بخش های آن بازدید کرد. به گزارش مرکز 
ارتباطات و روابط عمومی بانک شهر ،سید عباس صالحی با حضور در غرفه 
این بانک و در دیدار با کارکنان مستقر بانک شهر در نمایشگاه کتاب، در 
جریان آخرین خدمات ارایه شده به ناشران، اهالی کتاب و کتابخوانی و 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  بازدید،  این  در  گرفت.  قرار  شهروندان 
با قدردانی از اقدامات بانک شهر و کارکنان آن در نمایشگاه، بر ضرورت 
خدمات رسانی گسترده و تامین نیازهای بانکی بازدیدکنندگان تاکید 
کرد.بر این اساس، بانک شهر به عنوان تنها بانک عامل نمایشگاه کتاب 
بین المللی تهران برای چهارمین سال متوالی، مدرن ترین دستگاه ها و ابزار 
الکترونیک را جهت سهولت در انجام امور بانکی در این نمایشگاه  مستقر 
کرده است؛ باجه مرکزی بانک شهر در نمایشگاه با بیش از ۱۵ کانتر، تمامی 
خدمات بانکی مورد نیاز بازدیدکنندگان را ارائه داده و همچنین ۴ باجه 

بانکی نیز در سطح نمایشگاه قرار دارد.

حضورواحدصنعتیدرفرابورسزمينهسازاعتمادبانکاست

صالح آبادی ورود واحدهای صنعتی در بورس را فرصتی برای ایجاد 
برند برای بنگاه های صنعتی دانست که اعتماد مردم، بانک ها و شرکت های تامین 
مواد اولیه را در پی خواهد داشت.  علی صالح آبادی دربازدید از یک واحد صنعتی 
صادراتی در استان هرمزگان ورود واحدهای صنعتی در بورس را فرصتی برای 
ایجاد برند برای بنگاه های صنعتی عنوان کرد و گفت: با حضور در فرابورس مردم، 
بانک ها و شرکت های تامین مواد اولیه اعتماد بیشتری به واحد صنعتی پیدا 
می کنند. مدیرعامل بانک توسعه صادرات ایران افزود: شفافیت از دیگر مزایای 
وارد شدن به بورس است؛ شرکت های خارج بورس از شفافیت کمتری به نسبت 
اعضای بورس برخوردارند.دکتر صالح آبادی اذعان داشت بورسی شدن شرکت ها 
می تواند به آنها ارزش وثیقه ای اعطا کند، به عبارتی دیگر بانک این آمادگی را دارد 
که سهام این شرکت ها را به عنوان بخشی از وثیقه بپذیرد؛ از طرفی این سیاست 
می تواند برای واحد تولیدی به نوعی تجهیز منابع محسوب شود. مدیرعامل بانک 
توسعه صادرات خوش حسابی مشتریان را در مقایسه با سایر گزینه های کسب 
اعتبار، پر اهمیت تر خواند و یادآور شد: خوش حسابی، اعتبار مشتری است و 

وثائق در مقایسه با این مزیت از درجه دوم اهمیت برخودار است.

بررسیپتانسيلهاوتطبيقسياستهاياعتباريبانک
الحسنه  قرض  بانک  مدیرعامل  اکبری  مرتضی  دکتر 

منظور  به  بانک  مدیره  هیات  عضو  تلیکاني  حسن  و  ایران  مهر 
اعتباري  هاي  سیاست  تطبیق  و  اقتصادي  هاي  پتانسیل  بررسي 
و  چهارمحال  استان  به  شده،  شناسایي  هاي  ظرفیت  با  بانک 
عمومی  روابط  از  نقل  به  اعتبار  گزارش   به  کرد.  سفر  بختیاري 
شعب  و  ستادي  دوایر  از  بازدید  ایران،  مهر  الحسنه  قرض  بانک 
مرکزي، کاشاني، سعدي، آزادي و ... ، بررسي آمار عملکرد ، ارزیابي 
اقتصادي  هاي  ظرفیت  شناسایي  و  گرفته  صورت  هاي  بازاریابي 
استان از جمله اهداف این سفر مي باشد. برگزاری جلسه مشترک 
بختیاري  و  چهارمحال  استان  بودجه  و  برنامه  مدیرکل  الیاسی،  با 
دوایر  و  معاونین شعب  و  روسا  با  اندیشي  هم  نشست  و همچنین 
خواهد  روزه  یک  سفر  این  اقدامات  و  ها  برنامه  دیگر  از  ستادي 
و وکیل مشاور  ها  استان  امور  است، نجدی مدیر  بود. شایان ذکر 
مدیرعامل و رئیس اداره کل حوزه مدیریت در این سفر مدیرعامل 

و عضو هیات مدیره را همراهي مي کنند.

دانشگاهخاتمنقطهیاتکاءبزرگترينتحولاتعلمیودانشیکشور

مراسم گرامیداشت مقام معلم و تقدیر از استادان دانشگاه خاتم 
و بانک پاسارگاد، در تاریخ ۱۱ اردیبهشت سال ۱۳9۸، در محل دانشگاه خاتم و 
با حضور مدیرعامل بانک پاسارگاد و دانشگاه خاتم، اعضای هیأت امنای دانشگاه، 
جمعی از مدیران بانک و استادان و معلمان برگزار شد. دکتر مجید قاسمی 
مدیرعامل بانک پاسارگاد و رییس دانشگاه خاتم نیز ضمن گرامیداشت مقام والای 
معلم گفت: علوم همگی فرزند فلسفه هستند، ولی در جامعه ی ما با وجود غنای 
بسیار زیادی که در این علم داریم، نقش کمرنگی در سایر علوم دارد. علت اینکه ما 
درس فلسفه را به عنوان رشته ی دوره ی دکترا در دانشگاه خاتم انتخاب کرده ایم، 
پر کردن این خلاء بود. وی ادامه داد: امروز تهاجم تکنولوژی و تکنیک در زندگی 
طبیعی انسان بیداد می کند. علومی هم که تکنولوژی را می آورند، ثمرات مثبت 
آن را بدون توجه به اثرات منفی آن ترویج می کنند. انسان در حال دور شدن از 
طبیعت انسانی است. ما باید به دنبال طبیعتی انسانی و انسانی طبیعی باشیم. 
تحولات علمی آنچنان سریع اتفاق می افتند و تهاجمات تکنیکی آنچنان انسان را 

احاطه کرده است، که نمی توان فردا را به  راحتی پیش بینی کرد.

گردهمايیآغازينپروژهبانکداریمتمرکز
خبر  متمرکز  بانکداری  پروژه  آغازین  گردهمایی  در  چقازردی 

داد:راه اندازی سامانه جامع بانکی مبتنی بر دانش بومی و ملی »امید« در بانک 
سپه بانک سپه به منظور خدمات رسانی مطلوب به مشتریان با آغاز طرح توسعه 
بانکداری متمرکز گام مهمی در به روزرسانی و گسترش زیرساخت های حوزه 
فناوری اطلاعات خود برداشت. این بانک علاوه بر استفاده از توانمندی ها و تجارب 
طولانی خود در حوزه فناوری اطلاعات، طی قراردادی از امکانات شرکت داتین از 
شرکت های زیرمجموعه فناپ متعلق به بانک پاسارگاد هم استفاده خواهد کرد و 
پس از رونمایی از سامانه جامع بانکی امید فاز اول عملیاتی طرح توسعه بانکدار 
متمرکز با مشارکت بانک های سپه و پاسارگاد، شرکت رایانه خدمات امید و فناپ 
آغاز شد.با اجرای سامانه جامع بانکی امید، زیرساخت ها سامانه ها و داده ها متمرکز 
می شود و امکانات لازم برای تهیه گزارش های سازمانی و مدیریتی و همچنین 
زیرساخت کانال یکپارچه خدمات بانکی و بانکداری باز در بانک سپه ایجاد خواهد 
شد.ارائه محصولات و خدمات نوین بانکی و یکپارچه سازی ابزارهای پشتیبانی 
با ابزارهای عملیاتی و فنی از دیگر دستاوردهای است که انتظار می رود پس از 

اجرای سامانه جامع بانکی امید نصیب بانک سپه شود.

بانکانصاردرکنارسيلزدگان
بانک انصار در راستای انجام مسئولیت های اجتماعی خود، از نخستین 

روزهای وقوع سیل در استان های کشور به بسیج امکانات و نیروهای خود تحت مدیریت 
قرارگاه حمایت های اجتماعی و محرومیت زدایی این بانک مبادرت ورزید و با جمع آوری 
میلیاردها ریال وجه نقد ، بهره گیری از منابع اختصاص یافته در بودجه سالیانه خود و از 
محل کمک های کارکنان و مشتریان بانک، اقلام موردنیاز سیل زدگان و مایحتاج آسیب 
دیدگان را تهیه و تأمین و با هماهنگی سازمان های ذیربط به مناطق سیل زده گسیل 
داشت. به گزارش اداره کل روابط عمومی و تبلیغات به نقل از قرارگاه حمایت های اجتماعی 
و محرومیت زدایی، بانک انصار نظر به شرایط بحرانی استان های گلستان، خوزستان، 
مازندران و لرستان و جاری شدن سیل در آن ها بدون فوت وقت اقدام به اعلام شماره  
سپرده ۱-۱۲۱۸۵۴۶۷-۴۳-۴۴۱۰ و شماره کارت ۶۲۷۳۸۱۱۰999۲۷۰۳۷ به منظور 
جمع آوری کمکهای نقدی پرسنل و تهیه مایحتاج سیل زدگان کرد. براساس ابلاغیه های 
قرارگاه یادشده مدیریت شعب بانک انصار استان های سیل زده با حداکثر توان خود نسبت 
به امدادرسانی به سیل زدگان اقدام و با همراهی مقامات محلی در محل های سیل زده 
حضور یافته و بر توزیع اقلام تهیه شده نظیر غذای گرم، اقلام مصرفی و بهداشتی و لوازم 

ساختمانی توسط کارکنان مدیریت و شعب این استان ها  نظارت کردند.

نقشنظامبانکیدرتحققشعاررونقتوليد

 رضا سهم دینی، رئیس هیأت مدیره بانک دی به همراه جمعی 
از مدیران بانک ضمن بازدید از دو شعبه تبریز و ارومیه، از شش کارخانه و 
شرکت بزرگ صنعتی و تولیدی در استان آذربایجان شرقی بازدید کرد. به 
گزارش اداره روابط عمومی و تبلیغات بانک دی، رضا سهم دینی، رئیس هیأت 
مدیره بانک دی، به همراه شعبانعلی داورپناه، معاون اعتبارات، ناصر شریعتی، 
مدیرکل امور شعب و بازاریابی و احمد حشمی پور، مدیرکل حوزه مدیریت در 
ادامه سفرهای استانی خود ضمن بازدید از دو شعبه تبریز و ارومیه با مدیران 
عامل شش کارخانه و شرکت بزرگ صنعتی و تولیدی استان آذربایجان شرقی 
دیدار و گفتگو کرد.رئیس هیأت مدیره بانک دی در جریان بازدید از شعب 
تبریز و ارومیه ضمن تقدیر از عملکرد مدیران و کارکنان این دو شعبه گفت: 
تعامل مبتنی بر احترام با مشتریان، سرعت عمل در ارائه خدمات به مشتریان، 
شناسایی بازارهای جذاب و با پتانسیل بالا در استان جهت بازاریابی و جذب 
منابع ارزان قیمت و در نهایت عزم راسخ در پیگیری وصول مطالبات پرونده 
های اعتباری از مهمترین اولویت های امروز بانک بوده که با تحقق آنها اهداف 

عالیه بانک و انتظارات ذینفعان برآورده خواهد شد.  

حرکتبانکبهسمتاقتصادهوشمند
عضو هیات مدیره بانک ملی ایران ،حرکت به سمت اقتصاد 
هوشمند را برنامه مهم این بانک عنوان کرد. به گزارش روابط 

عمومی بانک ملی ایران ،مسعود خاتونی  در همایش بررسی عملکرد سال 
۱۳9۷ اداره امور شعب شمال تهران  این بانک ، ضمن بیان اولویت های 
سازمان در سال جاری وتقدیر از تمامی کارکنان شمال تهران برای کسب 
رتبه ششم بین ادارات امور شعب سراسرکشور گفت : کارکنان باید با همت 
مضاعف برای تحقق اهداف تعیین شده در سال جاری تلاش کنند که یکی 
از مهم ترین اهداف ،رفع موانع تحقق رونق تولید است.وی مطالعه مستمر و 
شناخت حوادث روزانه واتخاذ راهکارهای مناسب برای برون رفت از بحران 
را وظیفه مدیران وکارشناسان بیان کرد.خاتونی، تغییر هدف گذاری ها و 
شیوه سنجش شعب تابعه را از برنامه های سال جاری بانک برشمرد و آن 
را  یکی از اهرم های تاثیر گذار در ایجاد انگیزه کارکنان دانست.عضو هیات 
مدیره بانک ملی ایران  در ادامه بازنگری اهداف در پایان هر فصل به دلیل 
تغییر سیاست ها و شرایط اقتصادی کشورتوسط مدیران ارشد بانک را 

خاصیت انعطاف پذیری سازمان بزرگ بانک ملی ایران دانست.

رشد۴۰درصدیدرتخصيصوتجهيزمنابع
 حجت الله مهدیان رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل بانک توسعه 
تعاون با اشاره به افزایش سطح کمی و کیفی فعالیت این بانک 

با رشد ۴۰درصدی در تخصیص و تجهیز منابع گفت: بانک توسعه تعاون یک 
بانک دولتی، توسعه ای و تخصصی است که رویکرد و کارکرد این بانک بر اساس 
وظایف قانونی و رسالت حرفه ای در مسیر توسعه ای و کمک به بنگاه های کوچک 
و متوسط و فراهم نمودن شرایط لازم برای ایجاد، توسعه و حفظ اشتغال کوچک 
و خرد و متوسط است و بانک توسعه تعاون با توجه به عهده داری نقش حمایتی از 
بخش های اقتصادمردمی تعاون بیش ازپیش در ایفای نقش تخصصی و حرفه ای 
احساس وظیفه و تکلیف می کندوی در ادامه با اشاره به حضور فعال و پررنگ 
بانک توسعه تعاون در عاملیت طرح های ملی اشتغال پایدار روستایی و عشایری، 
فراگیر، رونق تولید و همچنین انعقاد تفاهم نامه با دستگاه های حمایتی نظیر 
بهزیستی، کمیته امداد امام، بنیاد شهید و سایر نهادهای مرتبط در پرداخت 
تسهیلات قرض الحسنه  گفت: مشارکت جدی با رویکرد ایفای نقش مسئولیت 
اجتماعی یکی از نقش های این بانک در حوزه کسب وکار تخصصی می باشد که در 

سال رونق تولید به مراتب پررنگ تر خواهد شد.

انعقادتفاهمنامهميانبانکملتوسازمانمنطقهآزادکيش

بانک ملت و سازمان مناطق آزاد کیش با هدف افزایش 
روابط  گزارش  کردند.به  امضا  همکاری  تفاهمنامه  بین،  ما  فی  تعاملات 
عمومی بانک ملت، در قالب این تفاهمنامه که به امضای دکتر محمد بیگدلی 
مدیرعامل بانک ملت و دکتر غلامحسین مظفری مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد کیش رسید،  این بانک به ارائه خدمات ویژه بانکی به سازمان منطقه آزاد 
کیش و شرکت های تابعه در چارچوب ضوابط و مقررات جاری بانکی خواهد 
پرداخت.مدیرعامل بانک ملت در این مراسم با اشاره به توانمندی های این 
بانک اظهار داشت: بانک ملت از لحاظ نقدینگی در وضعیت مطلوبی قرار دارد 
و در سال های اخیر در راستای توسعه اقتصادی کشور، ایجاد اشتغال و کمک 
به اشتغال پایدار، مشارکت فعالی در پروژه های بزرگ ملی کشور داشته 
است.وی با بیان این نکته که بانک ملت بانک اصلی بسیاری از سازمان های 
بزرگ کشور است، تاکید کرد: بخش فناوری قوی و نیروی انسانی توانمند و 
متخصص، از ویژگی های بارز بانک ملت است و با توجه به نیاز سازمان منطقه 
آزاد به یک بانک قوی در کنار خود، این بانک آمادگی کامل خود را برای 

حمایت از فعالیت های بزرگ اقتصادی در این مناطق، اعلام می کند.

هفته نامه اقتصادی ایران
بانک و بیمه
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تسهیلات به بخش 
های اقتصادی 

خبر
رئیس قوه قضاییه مطرح کرد

معوقات کلان بانکی باید سریعا 
وصول گردد

بانکخاورمیانهضمنتبریکبهمناسبتآغازماهمبارکرمضان،بهاطلاعهممیهنانعزیزمیرساندساعاتکاریشعباینبانکدرایاماینماه
بهصورتزیرتغییرخواهدکرد:همچنبنساعتکاریشعببانکدرروزسهشنبه۲۳ماهرمضانمورخ۱۳98/۰7/۰۳ازساعت9لغایت۱4:4۵

شیوهمحاسبهسودمشاعخواهدبود.
هیاتمدیرهبانکخاورمیانهدرآگهیرسمیاعلامکرد:درصورتایجادمابهالتفاوتبینسودقطعیباسودعلیالحساب،ایناختلافسودسپردهپس
ازکسرحقالوکاله،متناسبباماندهومدتهریکازسپردههاوهمچنینبااولویتسپردههایسرمایهگذاریتایکسالمحاسبهوبهسپردهگذاران

پرداختخواهدشد.

تغییر ساعات کاری شعب و ستاد بانک خاورمیانه در ایام ماه رمضان
محمدحسینحسینزادهمدیرعاملبانکقرضالحسنهرسالتازارسالسیزدهمینمحمولهکمکهایشبکهتوسعهاجتماعیرسالتبههموطنانسیلزدهخبرداد.وی
گفت:اینتعدادمحمولهبهحجمتقریبی۱7۰تنشاملموادغذاییوبهداشتیبودهاست.ویبااشارهبهاستقرارموکبهایشبکهتوسعهاجتماعیرسالتدرقالبپویش
موکبهایرسالتآسمانیافزود:اینموکبهادرشهرستانهایاهواز،آبادان،خرمشهر،هویزه،حمیدیه،سوسنگرد،باوی،شوش،شوشتربرایکمکبههموطنانسیل
زدهمستقرهستند.حسینزادهباقدردانیازکمکهایاعضایشبکهتوسعهاجتماعیرسالتاظهارداشت:اینموکبهاتاحاصلشدنآرامشنسبیبرایهموطنانسیل
زدهدراستانخوزستانمستقربودهوبهتوزیعجیرهخشکبینسیلزدگانمیپردازند.ویبابیاناینکهدریکماهاخیربانکقرضالحسنهرسالتبهمنظورفراهم
نمودنامکانمشارکتبیشترکارکنانبانکوکلیهاعضایکانونهایهمیاریاجتماعیبرایتهیهاقلامموردنیازهموطنانسیلزده،اقدامبهپرداختوامقرضالحسنه

کردهاست،گفت:اینوامبدونکارمزدبابازپرداخت۱۰ماههکردهاستکهتاسقفیکمیلیونتوماناینوامبدوننیازبهضامنواعتبارسنجیارائهمیشود.

ارسال سیزدهمین محموله کمک های شبكه توسعه اجتماعی رسالت به هموطنان سیل زده

مديرمحترمروابطعمومیشرکتفولادمبارکهاصفهان
انتخــاب حضرتعالــی بــه عنــوان مدیر نمونــه روابــط عمومی 
ــت از  ــر  حمای ــوح تقدی ــت ل ــت و دریاف ــوزه صنع در ح
ــی و  ــط عموم ــی رواب ــس مل ــتمین کنفران ــوزش در هش آم
صنعــت را کــه نشــان از توانمنــدی، شایســتگی و تــلاش برای 
افزایــش رضایتمنــدی جامعــه دارد، صمیمانــه تبریــک عرض 
نمــوده، از درگاه خداونــد متعــال برایتــان تــداوم توفیــق و 

سربلندی روز افزون مسالت داریم. 

مهدی میر حیدری  
مدیر و سردبیر  هفته  نامه 
اقتصادی اعتبار 

جناب آقای مهندس ايرج ترابی 



سکه و ارز

قیمت بازار )تومان(نوع سکه

۴/۶۱9/۰۰۰سکهطرحقديم
۴/۷۷۰/۰۰۰سکهطرحجديد

۲/۶۰۳/۰۰۰نيمسکه
۱/۶۸۳/۰۰۰ربعسکه
قیمت بازار )تومان(نوعارز
۱۳/۴۰۱دلار
۱۵/۳۷۸يورو
۱۷/۴۸۶پوند

روز معلم گرامی باد 

عکس نوشت

آخرین خبر
در همایش سراسری مدیران سازمان تامین اجتماعی مطرح شد

 11 انتظار محمد شریعتمداری 
از سازمان تامین اجتماعی

وزیر رفاه با تاکید بر شرایط اقتصادی کشور و تحریم ها گفت : در این شرایط 
وظیفه ما این است که برای کم کردن خطاها در نظام مدیریت و کاهش 
آسیب پذیری های احتمالی مردم در برابر این فشار و تکانه های بیرونی برون زا، 

تلاش خود را دوچندان کنیم.  
۱۱انتظارمحمدشريعتمداریازسازمانتاميناجتماعی

به گزارش مرکز روابط عمومی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی محمد شریعتمداری 
در همایش مدیران تامین اجتماعی گفت انتظار از سازمان تامین اجتماعی در سال 

جاری، تقویت و استمرار اصلاحات درونی برای تسهیل ارائه خدمات است.
وزیر رفاه با تاکید بر شرایط اقتصادی کشور و تحریم ها گفت: در این شرایط وظیفه 
ما این است که برای کم کردن خطاها در نظام مدیریت و کاهش آسیب پذیری های 
احتمالی مردم در برابر این فشار و تکانه های بیرونی برون زا، تلاش خود را دوچندان 

کنیم.
در این همایش محمد شریعتمداری انتظارات خود از سازمان تامین اجتماعی را در 
۱۱ بند به شرح ذیل مطرح کرد: ۱-  تقویت و استمرار اصلاحات درونی برای تسهیل 
ارائه خدمات. ۲-  مشارکت در مسیر رونق تولید . ۳-   پیگیری وصول مطالبات از 
دولت. ۴-  توسعه خدمات غیرحضوری. ۵- الکترونیکی کردن نظام سلامت . ۶- 
تسهیل امور در مناطق سیل زده. ۷- استقرار نظام شفافیت. ۸- جوان گرایی و نخبه 
گرایی . 9-  توجه به مدیریت بانوان. ۱۰- اصلاح قوانین و مقررات . ۱۱- پرداخت 

مطالبات بخش های درمانی.

اد                    امه سرمقاله
امّا حقیقت و سر روزه  

بدانکهروزهبرسهدرجهاست،روزهعوام)عام(،روزهخواص)خاص(،
روزهخاصالخاص،امّاروزهعواموغايتآننگاهداشتنفرجوبطناست
،واينکمتريندرجاتاست.روزهخواصآنکهجوارحخودراازناشايست
نگاهدارد،وبربطنوفرجاقتضانکندوامّاروزهخاصالخـاصبلندتـرين
درجـاتست،وآنستکهدلخـودراازانديشههرچهجزخدايستنگاه
داردوهمگـیخودبدودهد،وازهرچهجزاوستبهظاهروباطنروزه
دارد،وبههرچـهانديشهکند،جـزاحديتحقوآنچهبدوتعلقدارد،
اينروزهگشادهشود،واگردرغـرضدنياانديشد،گرچهمبـاحاست،
اينروزهباطلشود،مگردنيايیکهياورویباشددرراهدين،وآنازدنيا
یمادیبدوراست،تاگفتهاندکهاگربـروزتدبيرآنکندکـهروزبهچه
گشايد،خطايیبـراونويسند،کهايـندليلآنـکهرزقـیکـهاووعـده
کردهکهبـدوخواهندداد،واثقنيستوايندرجـهاولياءوصديقانست
،وهـرکسیبـهايـندرجـهنرسيدوبدانماهميشهبندهومرزوق

خداوندمنانهستيم،اماهميشهمهماناونيستيم؟!
خدانگهدار.
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تَکَلَّمُوا فِی العِْلْمِ تَبَیَّنَ اقَْدارُکُمْ.              لمانه سخن گویید تا قدر شما روشن گردد.امام علی)ع(:

سالروز شهادت شهید مرتضی مطهری گرامی باد. 


